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Rada Gminy Waganiec 

Radni 

 

 

RG.0002.IX.1.2024 

Protokół nr I/2024 

          I Sesja w dniu 06 maja 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: sala narad parter Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11, 

Obrady rozpoczęto 06 maja 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 15:34 tego samego dnia 

 

Senior Najstarszy Wiekiem, radna Jadwiga Michalska - Witam wszystkich obecnych i poproszę 

o powstanie do hymnu. 

HYMN – obecni na sali powstali do hymnu. 

Po hymnie.  

Dziękuję bardzo. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Senior Najstarszy Wiekiem, radna Jadwiga Michalska - Otwieram punkt 1 porządku obrad 

„Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.” 

Wysoka Rado, Panie Wójcie, Szanowni Państwo! 

Na podstawie art. 20 ust. 2c ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym otwieram  

I sesję IX kadencji Rady Gminy Waganiec, informuję, że do czasu wyboru Przewodniczącego 

Rady, obrady prowadzi najstarszy wiekiem radny senior obecny na sesji. 

Dziękuję za powierzenie mi tak zaszczytnej funkcji.  

Pragnę zapewnić, że dołożę wszelkich starań, aby I sesja przebiegała sprawnie i zgodnie z prawem. 

Przed obradami sesji wójt i radni od Przewodniczącej Terytorialnej Komisji Wyborczej w Wagańcu 

Pani Klaudii Ruteckiej w obecności członków tej komisji otrzymali „Zaświadczenia” o wyborze. 

Pani Przewodnicząca przedstawiła również informację o przebiegu całego procesu wyborczego. 

Informuję, że na podstawie art. 20 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

pierwszą sesję nowo wybranej Rady Gminy Waganiec zwołuje Komisarz Wyborczy na dzień 

przypadający w ciągu 7 dni po upływie kadencji rady. 
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Radni otrzymali ten dokument wraz z zaproszeniami na sesję. 

Odczytam Postanowienie Nr 267/2024 Komisarza Wyborczego we Włocławku I z dnia 26 kwietnia 

2024 r. sprawie zwołania I sesji nowo wybranej rady. 

Postanowienie Komisarza Wyborczego we Włocławku I - stanowią załącznik Nr 1 do protokołu. 

Zgodnie z art. 20 ust.1b obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej 

i na stronie internetowej gminy. 

Zgodnie z art. 20 ust.1b obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej 

i na stronie internetowej gminy. 

Witam serdecznie przybyłych gości: 

1. Wójta Gminy Waganiec VIII kadencji i zarazem Wójta Gminy Waganiec IX kadencji Pana 

Piotr Kosik. 

Składam gratulacje w związku z wyborem. 

2. Radnych Gminy Waganiec, którzy otrzymali mandat,  

Składam również gratulacje.  

3. Sekretarza Pana Arkadiusza Żak, 

4. Skarbnika Panią Danutę Roszko, 

5. Zastępcę Skarbnika Panią Annę Miś, 

6. Radcę Prawnego Pana Tomasza Mroczkowskiego, 

7. Sołtysów Gminy Waganiec, 

8. Witam serdecznie wszystkich Państwa obecnych na sesji! 

 

Informuję, że ustawowy skład Rady Gminy Waganiec wynosi 15 radnych. 

Zgodnie z art. 14 ust. 2 i 3 ustawy o samorządzie gminnym głosowanie jawne na sesjach powinno 

odbywać się za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowania radnych. W przypadku braku takiej możliwości przeprowadza się głosowanie imienne. 

Bardzo proszę o zaznaczenie przez Panów i Panie radnych kworum, poprzez przycisk na tablecie.  

Dziękuję bardzo. 

Stwierdzam, że na podstawie listy obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum 

niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy Waganiec i umożliwia przeprowadzenie głosowań 

oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Obecni: 

1. Jan Marian Bróżek 
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2. Ewelina Gajdzińska 

3. Krzysztof Gapski 

4. Radosław Kłonowski 

5. Piotr Marcin Kordubski 

6. Arkadiusz Kujawa 

7. Monika Marciniak 

8. Zbigniew Marciniak 

9. Jadwiga Stanisława Michalska 

10. Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

11. Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

12. Angelika Przybylska 

13. Mirosław Tomaszewski 

14. Tomasz Damian Wysocki 

15. Stanisław Zimecki 

Listy obecności stanowią załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

1. Ślubowanie radnych. 

Senior, radna Jadwiga Michalska - Przechodzimy do punktu 2 porządku obrad „Ślubowanie 

radnych”. 

Wysoka Rado, Panie Wójcie, Szanowni Państwo! 

Zgodnie z porządkiem obrad obecnie przystąpimy do ceremonii złożenia ślubowania przez nowo 

wybranych radnych. 

Senior, radna Jadwiga Michalska - Odczytuję rotę ślubowania:  

"Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i 

jej mieszkańców". 

 

Proszę radną Panią Angelikę Przybylską o odczytywanie kolejno z listy radnych.  
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Radna Angelika Przybylska - proszę o powstanie radnego (Jan Marian Bróżek; Ewelina 

Gajdzińska; Krzysztof Gapski; Radosław Kłonowski; Piotr Marcin Kordubski; Arkadiusz 

Kujawa; Monika Marciniak; Zbigniew Marciniak; Jadwiga Stanisława Michalska; Piotr Nowak 

(okręg Brudnowo); Piotr Nowak (okręg Waganiec); Angelika Przybylska; Mirosław 

Tomaszewski; Tomasz Damian Wysocki; Stanisław Zimecki). 

 

ŚLUBOWANIE ZŁOZYLI WSZYSCY RADNI  

 

Senior, radna Jadwiga Michalska - Dziękuję bardzo.  

Gratuluję i stwierdzam, że radni, którzy złożyli ślubowanie objęli mandat radnego IX kadencji 

Rady Gminy Waganiec. 

 

3. Ślubowanie Wójta. 

Senior, radna Jadwiga Michalska – Przechodzimy do procedowania punktu 3 porządku obrad 

„Ślubowanie Wójta”. 

 

Wysoka Rado, Panie Wójcie, Szanowni Państwo! 

 

Zgodnie z art.29 a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym objęcie obowiązków 

przez Wójta następuje z chwilą złożenia wobec Rady Gminy ślubowania. 

 

Przystępujemy do ślubowania i proszę nowo wybranego Wójta Gminy Waganiec Pana Piotra Kosik 

IX kadencji o powstanie i złożenie ślubowania. 

  

Pan Piotr Kosik – „Obejmując urząd Wójta Gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam 

wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego  

i pomyślności mieszkańców gminy." 

"Tak mi dopomóż Bóg." 

 

Senior, radna Jadwiga Michalska - Dziękuję bardzo.  

Gratuluję i stwierdzam, że Pan Piotr Kosik objął obowiązki Wójta Gminy Waganiec  

IX kadencji. 

Poproszę, udzielam głos Panu Wójtowi.  

 

Wójt Piotr Kosik - Szanowni Państwo dziękuję serdecznie za ślubowanie.  

Dziękuję wszystkim moim wyborcom za zaufanie, jakie mnie obdarzyliście. Jakim obdarzyliście 

nowo wybranym radnych. Mam nadzieję, że ta kadencja będzie owocować wieloma ambitnymi 

zadaniami, do których już troszkę nasze społeczeństwo przyzwyczailiśmy, do których realizacji 

nasze społeczeństwo lokalne przyzwyczailiśmy. Za nami ogrom wykonanie pracy.  

Dziękuję tutaj z tego miejsca nie tylko radnym poprzedniej kadencji, ale wszystkim radnym tak 

naprawdę od początku istnienia naszej gminy.  
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Dziękuję bardzo sołtysom.  

Dziękuję pracownikom, bez których ten nasz ogromny sukces, który odnieśliśmy na przełomie 

tych kilkudziesięciu lat nie byłby możliwy. Przed nami 5 lat wytężonej pracy, ambitne zadania, 

ambitne plany. Mam nadzieję, że większość z tych planów uda nam się zrealizować.  

Na co niewątpliwie liczę.  

Szanowni Państwo, z tego miejsca również was przeproszę o wybaczenie, ponieważ musze udać 

się na, wizytę, którą miałem już zaplanowaną pół roku temu. Wiadomo, że nie wiedzieliśmy, kiedy 

będzie pierwsze posiedzenie, kiedy będzie pierwsze posiedzenie Rady Gminy.  

To Komisarz Wyborczy wyznaczył termin od 1 do 7 maja. Większość samorządów właśnie  

w dniu dzisiejszym ma, pierwsze posiedzenie Rad Gmin i ślubowania. Tutaj Pan mecenas również 

obsługuje inny samorząd, więc ta Rada również musiała współgrać z obowiązkami Pana mecenasa.  

Dziękuję serdecznie. Życzę wytężonej pracy. Życzę pomyślnych wyborów, które za chwilę się 

odbędą do stałych komisji Rady Gminy. I wszystkiego, co najlepsze. Dziękuję bardzo. [oklaski]. 

 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

Senior, radna Jadwiga Michalska - Przechodzimy do punktu 4 porządku obrad „Przyjęcie 

porządku obrad”. 

Przystępujemy obecnie do ustalenia porządku obrad I sesji Rady Gminy Waganiec. 

Przedstawiam proponowany porządek obrad dzisiejszej sesji przygotowany przez zwołującego 

sesję Komisarza Wyborczego.  

  

Proponowany porządek obrad Państwo radni otrzymaliście wraz z zaproszeniem na sesję. 

Pozwolicie jednak, że go odczytam: 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ślubowanie radnych. 

3. Ślubowanie wójta. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Wybór Przewodniczącego Rady. 

6.  Przyjęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia sesji od Radnego Seniora. 

7. Zakończenie obrad I sesji Rady. 

 

Aby ułatwić procedowanie punktu „Wybór Przewodniczącego Rady” proponuje rozpisanie tego 

punktu 5 proponowanego porządku obrad tj.   

 

5. Wybór Przewodniczącego Rady. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia 

regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru Przewodniczącego Rady 

Gminy. 

1) zgłaszanie kandydatur, 

2) głosowanie kandydatur, 

3) głosowanie regulaminu, 
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4) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia 

regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru Przewodniczącego 

Rady Gminy. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 

1) zgłaszanie kandydatur, 

2) wybory (głosowanie tajne), 

3) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Gminy. 

 

W przypadku zgłoszenia propozycji zmian do porządku obrad dotyczących np. zmiany kolejności 

punktów, dodania nowych punktów, zdjęcia lub modyfikacji przedstawionych punktów, będziemy 

musieli je kolejno przegłosować. 

 

Zmiany zostają wprowadzone, jeżeli za zmianą w każdym przypadku opowie się w głosowaniu 

bezwzględna większość ustawowego składu Rady Gminy, tj. co najmniej 8 radnych. 

 

Czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku obrad? 

 

Dziękuję. 

Poddaje pod głosowanie proponowana zmianę do porządku obrad. 

Przypominam, że głosujemy wybierając na tablecie opcję „za”, „przeciw” lub „wstrzymujący 

się”. 

 

Bardzo proszę o głosowanie (oddanie głosu) nad rozpisaniem punktu 5 porządku obrad. 

Kto z Pań i Panów radnych jest, „za”, kto jest „przeciw”, a kto „się wstrzymał” od głosu. 

 

Głosowano w sprawie 

- wniosku radnego seniora o rozpisanie punktu 5 porządku obrad tj.  

 

5. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy.  

a) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia 

regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru Przewodniczącego Rady Gminy.  

1) zgłaszanie kandydatur,  

2) głosowanie kandydatur,  

3) głosowanie regulaminu,  

4) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 

 b) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy.  
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1) zgłaszanie kandydatur,  

2) wybory (głosowanie tajne),  

3) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Dziękuję. 

 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 

„Za” głosowało 15 radnych. „przeciw” było 0 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych.  

 

Stwierdzam, że Wysoka Rada przyjęła zmianę do porządku obrad. 

 

Senior, radna Jadwiga Michalska - Poddaję pod głosowanie przyjęcie proponowanego 

porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie porządku obrad z uwzględnioną zmianą. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 
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ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Dziękuję. 

 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 

„Za” głosowało 15 radnych. „przeciw” było 0 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych.  

 

Stwierdzam, że Wysoka Rada przyjęła proponowany porządek obrad z uwzględnioną zmianą. 

Punkty 1, 2, 3 i 4 porządku obrad uważam za zrealizowane. 

 

5. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy. 

Senior, radna Jadwiga Michalska - Przechodzimy do punktu 5 przyjętego porządku obrad 

„Wybór Przewodniczącego Rady”. 

Przystępujemy do realizacji punktu 5 porządku obrad tj. „Wybór Przewodniczącego Rady Gminy”. 

Litera „a” Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru Przewodniczącego/ej Rady Gminy.  

Punkt 1) zgłaszanie kandydatur; 

Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej. Przypominam, że 

zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie, dlatego każdorazowo będę zwracała 

się z zapytaniem do zgłoszonej osoby, czy wyraża zgodę. 

 

Proponuję przystąpić do powołania 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej. Przypominam, że osoby 

kandydujące na Przewodniczącego Rady Gminy nie mogą wchodzić w skład Komisji Skrutacyjnej.  

 

Czy są uwagi do ilościowego składu Komisji Skrutacyjnej?  

 

Brak uwag z sali – Dziękuję  

 

Bardzo proszę o zgłoszenie, 3 radnych do pracy w komisji. 

Po zgłoszeniach: 
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Dziękuję, stwierdzam, że do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono 3 radnych. 

 

Czy radny Radosław Kłonowski wyraża zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej?  

Radny Radosław Kłonowski -  Tak, wyrażam zgodę  

Czy radny Krzysztof Gapski wyraża zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej?  

Radny Krzysztof Gapski – Tak, wyrażam zgodę 

Czy radna Angelika Przybylska wyraża zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej?  

Radna Angelika Przybylska – Tak, wyrażam zgodę 

 

 

Senior, radna Jadwiga Michalska - Dziękuje bardzo, z uwagi na brak innych zgłoszeń zamykam 

listę zgłoszonych kandydatur do składu Komisji Skrutacyjnej.  

Przechodzimy do Punktu 2) przedmiotowego punktu przyjętego porządku obrad „głosowanie 

kandydatur”; 

 

Przypominam, że głosujemy wybierając na tablecie opcję „za”, „przeciw” lub „wstrzymujący 

się”. 

 

Bardzo proszę o głosowanie (oddanie głosu). 

Kto z Pań i Panów radnych jest, „za”,  

kto jest „przeciw”,  

a kto „się wstrzymał” od głosu? 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru członków do Komisji Skrutacyjnej w osobach: radny Radosław Kłonowski, radny 

Krzysztof Gapski, radna Angelika Przybylska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 

Dziękuję. 

 

 

Senior, radna Jadwiga Michalska - Stwierdzam, że Wysoka Rada powołała Komisję Skrutacyjną 

do przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Gminy w składzie: 

1. Radny Radosław Kłonowski 

2. Radny Krzysztof Gapski 

3. Radna Angelika Przybylska  

 

Ogłaszam 5 minutową przerwę w celu ukonstytuowania się komisji i przygotowania do 

przedstawienia projektu regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru Przewodniczącego 

Rady Gminy. 

 

Przypominam, że projekt regulaminu Państwo radni otrzymali przed sesją, co oczywiście nie 

wyklucza wprowadzenia w nim zmian, o ile stwierdzimy, że takie są konieczne. 

 

PRZERWA  

 

Senior, radna Jadwiga Michalska - Wznawiam obrady po przerwie i przystępujemy obecnie do 

procedowania:  

Punktu 3) porządku obrad „głosowanie regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru 

Przewodniczącego/ej Rady Gminy”  

 

Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o zapoznanie radnych z projektem regulaminu 

głosowania tajnego w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy,  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radosław Kłonowski - Komisja Skrutacyjna po 

przerwie ukonstytuowała się w następującym składzie: Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

Kłonowski Radosław, członkowie Krzysztof Gapski i Angelika Przybylska. Odczytam projekt 

regulaminu głosowania tajnego w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Senior, radna Jadwiga Michalska - Czy są uwagi?  Dziękuję, jeżeli nie ma, kto jest za tym, aby 

regulamin głosowania tajnego w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Waganiec, 

pozostał w wersji przedstawionej przez Komisję Skrutacyjną? 

Przypominam, że głosujemy wybierając na tablecie opcję „za”, „przeciw” lub „wstrzymujący się”.  

 

Bardzo proszę o głosowanie (oddanie głosu). 

Kto z Pań i Panów radnych jest, „za”,  

kto jest „przeciw”,  

a kto „się wstrzymał” od głosu? 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia regulaminu głosowania tajnego dot. wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Dziękuję. 

 

Senior, radna Jadwiga Michalska - Stwierdzam, że regulamin głosowania tajnego w sprawie 

wyboru Przewodniczącego/ej Rady Gminy został ustalony przez Wysoką Radę. 

 

Senior, radna Jadwiga Michalska – przedstawiam projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru 

Przewodniczącego/ej Rady Gminy. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz 

przyjęcia regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru Przewodniczącego/ej Rady Gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 



 

Wygenerowano za pomocą eSesja.pl 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Senior, radna Jadwiga Michalska – Dziękuję. Stwierdzam, że Wysoka Rada podjęła uchwałę w 

sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu głosowania tajnego 

dotyczącego wyboru Przewodniczącego Rady Gminy”. Dziękuję. 

 

Uchwała nr 1/1/2024 w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru Przewodniczącego Rady Gminy – uchwała stanowi 

załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

a. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Senior, radna Jadwiga Michalska – Przechodzimy do realizacji Litery „b” procedowanego 

punktu 5 porządku obrad tj. „Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Gminy”.  

Punkt 1) - zgłaszanie kandydatur. 

 

Proszę o zgłoszenia kandydatur na Przewodniczącego/ą Rady Gminy Waganiec. 

  

Radny Arkadiusz Kujawa – zgłaszam kandydaturę radnego Tomasza Wysockiego 

 

Senior, radna Jadwiga Michalska – Czy radny Pan Tomasz Wysocki wyraża zgodę na 

kandydowanie na Przewodniczącego Rady? 

 

Radny Tomasz Wysocki – Tak, wyrażam zgodę. 

 

Senior, radna Jadwiga Michalska – Proszę o dalsze zgłoszenia. 

 

Radny Mirosław Tomaszewski - zgłaszam kandydaturę radnego Piotra Nowaka (okręg 

Brudnowo) 
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Senior, radna Jadwiga Michalska – Czy radny Pan Piotr Nowak wyraża zgodę na kandydowanie 

na Przewodniczącego Rady? 

 

Radny Piotr Nowak – Tak, wyrażam zgodę. 

 

Senior, radna Jadwiga Michalska – Proszę o dalsze zgłoszenia. Czy są jeszcze inne kandydatury? 

Nie widzę dalszych zgłoszeń, zamykam listę kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy 

Waganiec. 

 

Zamykam dyskusję i proszę Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart 

do głosowania. 

Ogłaszam 15 minutową przerwę. 

 

PRZERWA 

 

Senior, radna Jadwiga Michalska – Po przerwie wznawiam obrady i przechodzimy do punktu 2) 

porządku obrad procedowanego punktu „wybory (głosowanie tajne)” i proszę Komisję Skrutacyjną 

o rozpoczęcie głosowania.  

 

Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej radnego Radosława Kłonowskiego o krótkie 

przypomnienie zasad głosowania. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radosław Kłonowski - Wysoka Rado, Panie Wójcie  

byliśmy przygotować karty do głosowania, które są opieczętowane, zapakowane do koperty także 

opieczętowanej. Mamy przygotowane tutaj urnę do głosowania. Teraz otworzę, żeby zobaczyć 

czy wewnątrz nie ma przypadkiem jakiejś karty. Jest pusta. Teraz odbędzie się głosowanie 

poprzez wyczytanie radnego i podejście tutaj do nas. Mam taką jedną tutaj uwagę, żeby tą kartę 

do głosowania zgiąć na pół lub na 4 część i wtedy wrzucać do urny z kandydatami do wewnątrz. 

Dziękuję.  

 

Senior, radna Jadwiga Michalska - Dziękuję, proszę Panią Angelikę Przybylską członka Komisji 

Skrutacyjnej o wyczytywanie z listy z imienia i nazwiska obecnych na sesji radnych, a 

wyczytanych radnych proszę o podchodzenie po kartę do głosowania i oddanie głosu oraz 

wrzucenie do urny karty do głosowania. 

Informuję, że mamy do dyspozycji osłonę i urnę, za którą nikt nie będzie nam przeszkadzał 

przy zaznaczaniu kandydata na karcie, na którego chcemy oddać swój głos. 

Przypominam, że Przewodniczący Rady Gminy wybrany jest, jeśli uzyska bezwzględną 

większością głosów w obecności, co najmniej połowy ustawowego składu Rady Gminy w 

głosowaniu tajnym. 

 

Radna Angelika Przybylska - proszę o podejście po kartę do głosowania radnego/ą: Jan Marian 

Bróżek; Ewelina Gajdzińska; Krzysztof Gapski; Radosław Kłonowski; Piotr Marcin Kordubski; 

Arkadiusz Kujawa; Monika Marciniak; Zbigniew Marciniak; Jadwiga Stanisława Michalska; 

Piotr Nowak (okręg Brudnowo); Piotr Nowak (okręg Waganiec); Angelika Przybylska; Mirosław 

Tomaszewski; Tomasz Damian Wysocki; Stanisław Zimecki. 
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Głosowanie tajne. 

 

Senior, radna Jadwiga Michalska - proszę Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej udziela, 

głosu.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radosław Kłonowski - Chciałbym pokazać jeszcze, że 

mam pustą kopertę, że więcej kart do głosowania nie było. Teraz udamy się na liczenie tych 

głosów.  

 

Senior, radna Jadwiga Michalska – Dziękuję bardzo, ogłaszam 15 minutową przerwę, a Komisję 

Skrutacyjną proszę o obliczenie głosów i podanie wyników głosowania. 

 

PRZERWA  

 

Senior, radna Jadwiga Michalska – Po przerwie wznawiam obrady i proszę Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu z wyborów Przewodniczącego Rady Gminy 

Waganiec. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radosław Kłonowski - Komisja Skrutacyjna w 

składzie: Radosław Kłonowski przewodniczący, Krzysztof Gapski członek, Angelika Przybylska 

członek. Odczytam teraz protokół z ustalenia wyników głosowania tajnego w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy Waganiec sporządzonego na sesji w dniu 6 maja 2024 roku. 

Komisja w składzie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Radosław Kłonowski, Członek 

Komisji Skrutacyjnej Radny Krzysztof Gapski, Członek Komisji Skrutacyjnej Radna Angelika 

Przybylska, po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza co następuje. Liczba radnych 

Rady Gminy Waganiec obecnych na sesji uprawnionych do głosowania 15 osób. Na 

Przewodniczącego Rady Gminy Waganiec zgłoszono kandydaturę Radnego Tomasza, Damiana 

Wysockiego oraz Piotra Nowaka okręg Brudnowo. Minimalną liczbą głosów do dokonania 

ważnego wyboru Przewodniczącego Rady zgodnie z §6 regulaminu wynosi 8 osób. Liczba 

radnych, którym wydano karty do głosowania 15. Liczba kart wyjętych z urny 15. Ilość kart 

wyjętych z urny różni się od liczby osób, którym wydano kartę do głosowania przypuszczalnych 

z powodu, nie było. Liczba kart nieważnych, nie było. Liczba głosów nieważnych, nie było. 

Liczba głosów ważnych 15. Liczba głosów ważnych oddanych za wyborem kandydata Tomasza, 

Damiana Wysockiego 11. Liczba głosów ważnie oddanych przeciwko wyborowi kandydata 

Tomasza Wysockiego 0. Liczba głosów ważnie oddanych za wyborem kandydata Pana Piotr 

Nowak okręg Brudnowo 4. Liczba głosów ważnie oddanych przeciw wyborowi kandydata Piotr 

Nowak okręg Brudnowo 0. Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdza, że kandydat 

Radny Pan Tomasz, Damian Wysocki uzyskał minimalna głosów określonych w pkt. 3 i został 

wybrany na Przewodniczącego Rady Gminy Waganiec. Ponad to komisja stwierdza, że podczas 

głosowania nie zaszły okoliczności, które mogły mieć wpływ na ważność wyników głosowania i 

mogły[?] naruszyć protokół w trakcie do głosowania, obliczania głosów i sporządzania 

protokołu. Na tym protokół zakończono i podpisano Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

Radosław Kłonowski, Członek Komisji Skrutacyjnej Krzysztof Gapski, Członek Komisji 

Skrutacyjnej Przybylska Angelika. Dziękuję. [oklaski]  
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Senior, radna Jadwiga Michalska - Dziękuję bardzo radnemu Radosławowi Kłonowskiemu za 

odczytanie. 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy”. 

Senior, radna Jadwiga Michalska – Przechodzimy do punktu 3) porządku obrad procedowanego 

punktu 5 tj. „podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy”. 

 

Odczytam projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Gminy. 

Przypominam, że głosujemy wybierając na tablecie opcję „za”, „przeciw” lub „wstrzymujący 

się”. 

 

Proszę o zaznaczenie kworum.  Bardzo proszę o głosowanie (oddanie głosu) nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

 

Kto z Pań i Panów radnych jest, „za”,  

kto jest „przeciw”,  

a kto „się wstrzymał” od głosu? 

 

Głosowano w sprawie 

podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Dziękuję.  

Stwierdzam, że uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy została podjęta przez 

Wysoką Radę. 

 

Uchwała nr 1/2/2024 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy - stanowi załącznik Nr 

6 do protokołu. 

Senior, radna Jadwiga Michalska – Gratuluję radnemu wybranemu na Przewodniczącego Rady 

Gminy Waganiec Panu Tomaszowi Wysockiemu i życzę powodzenia w pełnieniu tej zaszczytnej 

funkcji. 

 

6. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia sesji od Radnego Seniora. 

Senior, radna Jadwiga Michalska – Przechodzimy do punktu 6. Porządku obrad tj. Przejęcie 

przez Przewodniczącego Rady Gminy Waganiec prowadzenia sesji od Radnego Seniora.  

Wysoka Rado, Panie Wójcie, Szanowni Państwo! 

W poczuciu dobrze spełnionego obowiązku dziękuję i proszę Przewodniczącego Rady Gminy 

Waganiec Pana Tomasza Wysockiego o dalsze prowadzenie obrad.  

 

7. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia sesji od Radnego Seniora. 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję Pani Przewodniczącej – Senior za sprawne 

przeprowadzenie sesji. Dziękuję bardzo za, Szanownej Radzie za wybór i za zaufanie. Będę 

starał się jako Przewodniczący, aby nie dzielić, a jednoczyć. Będę Przewodniczącym ponad 

wszelkimi podziałami. Mam nadzieję, że razem będziemy podejmować jak najlepsze decyzje, 

aby Gmina, nasza Mała Ojczyzna, dalej mogła się rozwijać, tak jak do tej pory, tak jak przez 

ostatnie lata. Drodzy Sołtysi, liczę na owocną współpracę, bo jesteście jakby tutaj najbliższą 

[niezrozumiałe] między mieszkańcami, a tutaj nami. [niezrozumiałe], Panie Wójcie, wszyscy 

pracownicy Gminy, to z Wami ta współpraca jest najważniejsza i najbliższa. Wiem, że razem 

wszyscy damy radę. Dziękuję jeszcze raz [brawa]  

Przechodząc dalej - Zgłaszam wniosek o rozszerzenie porządku obrad o dodatkowe punkty.  

W związku z tym, iż porządek obrad pierwotnie został przedstawiony przez Komisarza 

Wyborczego i dotyczył on tylko zadań niezbędnych, tj. ślubowanie radnych, wójta, wybór 

przewodniczącego rady. Komisarz Wyborczy dopuszcza rozszerzenie porządku obrad przez 

obecną Radę Gminy.  

Mój wniosek dotyczy procedowania kolejnych uchwał, aby sprawnie przebiegało funkcjonowanie 

Urzędu Gminy oraz Rady Gminy Waganiec. 
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Po punkcie 6. „Wybór Przewodniczącego Rady” wprowadzić następujące punkty: 

 

7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia 

regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy. 

1) zgłaszanie kandydatur, 

2) głosowanie kandydatur, 

3) głosowanie regulaminu, 

4) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia 

regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

1) zgłaszanie kandydatur, 

2) wybory (głosowanie tajne), 

3) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

1) zgłaszanie kandydatur do składu komisji, 

2) głosowanie kandydatur, 

3) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji, 

4) głosowanie kandydatur, 

5) podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego. 

1) zgłaszanie kandydatur do składu komisji, 

2) głosowanie kandydatur, 

3) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji, 

4) głosowanie kandydatur, 

5) podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego 

Komisji Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

1) zgłaszanie kandydatur do składu komisji, 

2) głosowanie kandydatur, 

3) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji, 

4) głosowanie kandydatur, 
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5) podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

1) zgłaszanie kandydatur do składu komisji, 

2) głosowanie kandydatur, 

3) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji, 

4) głosowanie kandydatur, 

5) podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

1) zgłaszanie kandydatur do składu komisji, 

2) głosowanie kandydatur, 

3) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji, 

4) głosowanie kandydatur, 

5) podjęcie uchwały w sprawie powołania i wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec. 

1) dyskusja nad projektem uchwały, 

2) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec. 

 

14. Wybór ławnika do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 - 

2027. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie 

Kujawskim na kadencję 2023 - 2027. 

1) zgłaszanie kandydatur, 

2) głosowanie kandydatur, 

3) głosowanie regulaminu, 

4) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia 

regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 - 2027. 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie 

Kujawskim na kadencję 2023 - 2027. 

1) zgłaszanie kandydatur, 

2) wybory (głosowanie tajne), 

3) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego 

w Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 - 2027. 

15. Wolne wnioski. 
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16. Zamknięcie obrad I sesji IX kadencji Rady Gminy Waganiec. 

 

Bardzo proszę, czy są inne propozycje w sprawie porządku obrad?  

 

Nie widzę.  

przechodzimy do głosowania nad moim wnioskiem o rozszerzenie porządku obrad o dodatkowe 

punkty. 

Przypominam, że głosowanie odbywa się poprzez wybrania na tablecie opcję „za”, przeciw” lub 

„wstrzymujący się”. 

Kto jest za przyjęciem wniosku w sprawie rozszerzenia porządku obrad o dodatkowe punkty.  

 

a. Wniosek Przewodniczącego Rady Gminy o rozszerzenie porządku obrad 

Głosowano wniosek w sprawie:  

- wniosek Przewodniczącego Rady Gminy o rozszerzenie porządku obrad o dodatkowe punkty tj. 

od 7 do 15 punktu: 

7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.  

a) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.  

1) zgłaszanie kandydatur,  

2) głosowanie kandydatur,  

3) głosowanie regulaminu,  

4) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.  

b) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.  

1) zgłaszanie kandydatur,  

2) wybory (głosowanie tajne),  

3) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej.  

a) zgłaszanie kandydatur do składu komisji,  

b) głosowanie kandydatur,  

c) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji,  
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d) głosowanie kandydatur,  

e) podjęcie uchwały w sprawie w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego.  

a) zgłaszanie kandydatur do składu komisji,  

b) głosowanie kandydatur,  

c) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji,  

d) głosowanie kandydatur,  

e) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Finansów, Planowania 

Przestrzennego i Porządku Publicznego.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej.  

a) zgłaszanie kandydatur do składu komisji,  

b) głosowanie kandydatur,  

c) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji,  

d) głosowanie kandydatur,  

e) podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  

a) zgłaszanie kandydatur do składu komisji,  

b) głosowanie kandydatur,  

c) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji,  

d) głosowanie kandydatur,  

e) podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji.  

a) zgłaszanie kandydatur do składu komisji,  

b) głosowanie kandydatur,  
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c) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji,  

d) głosowanie kandydatur,  

e) podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec.  

a) dyskusja nad projektem uchwały,  

b) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec.  

14. Wybór ławnika do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 - 2027. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie 

Kujawskim na kadencję 2023 - 2027.  

1) zgłaszanie kandydatur,  

2) głosowanie kandydatur,  

3) głosowanie regulaminu,  

4) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie 

Kujawskim na kadencję 2023 - 2027.  

b) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie 

Kujawskim na kadencję 2023 - 2027.  

1) zgłaszanie kandydatur,  

2) wybory (głosowanie tajne),  

3) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie 

Kujawskim na kadencję 2023 - 2027.  

15. Zamknięcie obrad I sesji IX kadencji Rady Gminy Waganiec. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
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Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że wniosek o 

rozszerzenie porządku obrad o dodatkowe punkty został przyjęty. 

 

PRZERWA 15 min.– przygotowanie programu do głosowania poprzez dodanie przyjętych 

punktów. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Po przerwie wznawiam obrady 

 

Podam pod głosowanie porządek obrad I sesji Rady Gminy Waganiec z uwzględnieniem 

przegłosowanych zmian.  

Wspomniał, że głosowanie odbywa się poprzez wybrania na tablecie opcję „za”, przeciw” lub 

„wstrzymujący się”. 

Kto jest za przyjęciem porządku obrad? 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie proponowanego porządku obrad z uwzględnioną zmianą. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję bardzo.  Stwierdzam, że porządek obrad 

został przyjęty. 

 

Porządek obrad po zmianie: 

7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

b. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia 

regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy. 

1) zgłaszanie kandydatur, 

2) głosowanie kandydatur, 

3) głosowanie regulaminu, 

4) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia 

regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

c. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

1) zgłaszanie kandydatur, 

2) wybory (głosowanie tajne), 

3) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

a. zgłaszanie kandydatur do składu komisji, 

b. głosowanie kandydatur, 

c. zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji, 

d. głosowanie kandydatur, 

e. podjęcie uchwały w sprawie w sprawie powołania członków i wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego. 

a. zgłaszanie kandydatur do składu komisji, 

b. głosowanie kandydatur, 

c. zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji, 
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d. głosowanie kandydatur, 

e. podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego 

Komisji Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

a. zgłaszanie kandydatur do składu komisji, 

b. głosowanie kandydatur, 

c. zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji, 

d. głosowanie kandydatur, 

e. podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska. 

a. zgłaszanie kandydatur do składu komisji, 

b. głosowanie kandydatur, 

c. zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji, 

d. głosowanie kandydatur, 

e. podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

a. zgłaszanie kandydatur do składu komisji, 

b. głosowanie kandydatur, 

c. zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji, 

d. głosowanie kandydatur, 

e. podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec. 

a. dyskusja nad projektem uchwały, 

b. podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec. 
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14. Wybór ławnika do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 - 

2027. 

a. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia 

regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 - 2027. 

5) zgłaszanie kandydatur, 

6) głosowanie kandydatur, 

7) głosowanie regulaminu, 

8) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz 

przyjęcia regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru ławników 

do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 - 

2027. 

b) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie 

Kujawskim na kadencję 2023 - 2027. 

1) zgłaszanie kandydatur, 

2) wybory (głosowanie tajne), 

3) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego 

w Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 - 2027. 

15. Zamknięcie obrad I sesji IX kadencji Rady Gminy Waganiec. 

16. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

a. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia 

regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy. 

1) zgłaszanie kandydatur, 

2) głosowanie kandydatur, 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty. 

Przechodzimy do punktu 7 przyjętego porządku obrad. To jest wybór Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy.  

 

7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

Punkt ten będzie przeprowadzony w następującej kolejności. 
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a. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia 

regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy. 

1) zgłaszanie kandydatur, 

2) głosowanie kandydatur, 

3) głosowanie regulaminu, 

4) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia 

regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

b. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

1) zgłaszanie kandydatur, 

2) wybory (głosowanie tajne), 

3) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy. 

 

Zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, wybór Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy, będzie się odbywał w głosowaniu tajnym.  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Przechodzimy do litery a) pkt. 1 Podjęcie uchwały w 

sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu głosowania tajnego, 

dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

Proponuję, aby był ten sam skład Komisji Skrutacyjnej, co w przypadku wyborów 

Przewodniczącego Rady. Przypominam, że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na 

kandydowanie, dlatego tak samo będę zwracał się z zapytaniem czy wyraża zgodę. Osoby 

kandydujące na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, nie mogą wchodzić w skład Komisji 

Skrutacyjnej. Czy są inne propozycje? Nie widzę, więc jeszcze raz zapytam się każdego radnego, 

który wchodził w skład Komisji Skrutacyjnej. Czy zgadza się kandydować do Komisji 

Skrutacyjnej. Czy Pan radny Kłonowski Radosław zgadza się pracować w Komisji Skrutacyjnej?  

 

Radny Radosław Kłonowski - Wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  Dziękuję. Czy Pan radny Krzysztof Gapski zgadza 

się pracować w Komisji Skrutacyjnej?  

 

Radny Krzysztof Gapski - Wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  Dziękuję. I czy Pani radna Angelika Przybylska 

wyraża zgodę pracować w Komisji Skrutacyjnej?  
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Radna Angelika Przybylska - Wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję. Przechodzimy do punktu 2 

przedmiotowego porządku obrad. Głosowanie kandydatur. Przypominam, że głosujemy teraz 

oddając głosy za, przeciw lub wstrzymującym się. Bardzo proszę o głosowanie, oddanie głosów. 

Kto z Pań i Panów radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Dziękuję 

bardzo. 

 

Głosowano w sprawie 

- wybór członków do Komisji Skrutacyjnej w osobach: radny Radosław Kłonowski, radny 

Krzysztof Gapski, radna Angelika Przybylska 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że Wysoka Rada powołała Komisję 

Skrutacyjną, do przeprowadzenia wyborów Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. W składzie: 

radny Radosław Kłonowski, radny Krzysztof Gapski i radna Angelika Przybylska.  

Ogłaszam 5-minutową przerwę, w celu ukonstytuowania się Komisji, przygotowania do 

przedstawienia projektu regulaminu głosowania tajnego, dotyczącego wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. Przypominam, że projekt regulaminu Państwo radni 

otrzymali, co oczywiście nie wyklucza wprowadzenia tych zmian, gdy stwierdzimy, że takie są 

konieczne.  

Ogłaszam 5 minut przerwy.  

Wznawiam obrady po przerwie. I przystępujemy obecnie do procedowania pkt 3, 

przedmiotowego punktu, przyjętego porządku obrad. 

 

Głosowanie regulaminu głosowania tajnego, dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy. Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o zapoznanie radnych z projektem 

regulaminu głosowania tajnego w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego lub 

Wiceprzewodniczącej Rady Gminy.  
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Radny Radosław Kłonowski - Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się i wybrała następujący 

skład: Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radosław Kłonowski, członek Komisji Skrutacyjnej 

Krzysztof Gapski członek Komisji Skrutacyjnej Angelika Przybylska. Odczytam teraz regulamin 

głosowania tajnego, dotyczący wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. przeprowadzonej 

na sesji w dniu 6 maja 2024 roku. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję bardzo. Czy są uwagi? Jeśli nie ma, 

przechodzimy do głosowania. Kto jest za regulaminem głosowania tajnego w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Waganiec, który został w wersji przedstawionej przez 

Komisję Skrutacyjną? Proszę o głosowanie. Dziękuję bardzo. 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie regulaminu tajnego dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały 

w sprawie Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu głosowania tajnego, dotyczącego 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

5) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz 

przyjęcia regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie 

- podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
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Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr 1/3/2024 w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy - stanowi 

załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

b. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

1) zgłaszanie kandydatur, 

Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. Przypominam, 

że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie. Dlatego też od razu będę zwracał 

się z zapytaniem do zgłoszonej osoby czy wyraża zgodę. Korzystając z okazji, chciałbym zgłosić 

kandydata na Wiceprzewodniczącego Pana radnego Arkadiusza Kujawę. Czy Pan radny 

Arkadiusz Kujawa wyraża zgodę?  

 

Radny Arkadiusz Kujawa - Tak, wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  Dziękuję. Czy są inne propozycje?  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Piotr Kordubski.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -   Czy radny Pan Piotr Kordubski wyraża zgodę?  

 

Radny Piotr Kordubski - Tak, wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję. Czy są jeszcze inne propozycje? Nie 

widzę. Dziękuję. Nie widzę dalszych zgłoszeń. Zamykam listę kandydatów. na 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Waganiec. Proszę Komisję Skrutacyjną do przystąpienia 

przygotowania kart do głosowania, zgodnie z propozycją zgłoszonych kandydatów. Ogłaszam 15 

minutową przerwę.  

Wznawiam obrady po przerwie. Przechodzimy do pkt. 2, to jest wybory (głosowanie tajne). 

 

2) wybory (głosowanie tajne), 

Proszę Komisję Skrutacyjną o rozdanie kart do głosowania. I Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej radnego Radosława Kłonowskiego o krótkie przypomnienie zasad głosowania.  
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Radny Radosłw Kłonowski - Głosowanie odbywa się poprzez wyczytanie nazwiska, radny 

podchodzi do Pani Angeliki Przybylskiej i dostanie kartę do głosowania, na której odda swoje 

głosy. Po oddaniu głosu, prosimy także złożyć kartę na pół, wewnątrz, żeby tam były 

umieszczone nazwiska kandydatów. Chciałbym jeszcze dodać, że mamy przygotowaną kopertę, 

którą za chwilę otworzymy. Z kartami do głosowania. Otworzymy jeszcze urnę, by zobaczyć czy 

wewnątrz nie ma jakichś innych rzeczy, które nie powinny się tam znaleźć. Zamykamy. 

Będziemy odczytywać kolejnych radnych by podchodzili do pomieszczenia, gdzie się odbywa 

głosowanie. Dziękuję.  

 

Radna Angelika Przybylska - Radny Jan Bróżek. Radna Ewelina Gajdzińska. Radny Krzysztof 

Gapski. Radny Radosław Kłonowski. Radny Piotr Kordubski. Radny Arkadiusz Kujawa. Radna 

Monika Marciniak. Radny Zbigniew Marciniak. Radna Jadwiga Michalska. Radny Piotr Nowak 

(okręg Waganiec) Radny Piotr Nowak (okręg Brudnowo) Radna Angelika Przybylska. Radny 

Mirosław Tomaszewski. Radny Tomasz Wysocki. Radny Stanisław Zimecki.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  Dziękuję bardzo. Ogłaszam 15-minutową przerwę. 

Komisję Skrutacyjną proszę o obliczenie głosów i podanie wyników głosowania. 

Wznawiam obrady po przerwie. Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie 

protokołu z wyborów Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Waganiec.  

 

Radny Radosław Kłonowski - Komisja Skrutacyjna w składzie: Przewodniczący Radosław 

Kłonowski, członek Krzysztof Gapski, członek Angelika Przybylska, dokonaliśmy przeliczenia 

głosów, sporządziliśmy protokół z tego. Protokół z wyników zgłosowania w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego lub Przewodniczącej Rady Gminy Waganiec, sporządzono na sesji 6 

maja 2024 roku. Komisja Skrutacyjna w składzie: Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

Radosław Kłonowski, członek Komisji Skrutacyjnej radny Krzysztof Gapski, członek Komisji 

Skrutacyjnej radna Angelika Przybylska, po wyjęciu kart z urny i przeliczeniu, stwierdza co 

następuje. Liczba radnych Rady Gminy Waganiec obecnych na sesji, uprawnionych do 

głosowania to 15 osób. Na Wiceprzewodniczącego, Przewodniczącą Rady Gminy Waganiec, 

zgłoszono radnych: Piotr Marcin Kordubski i Pan Arkadiusz Kujawa. Wymagana liczba głosów 

do dokonania ważnego wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, zgodnie z [niezrozumiałe] 

wynosi 8 osób. Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania -15. Liczba kart wyjętych z 

urny -15. Liczba kart wyjętych z urny równa się liczbie osób, którym wydano karty do 

głosowania. Przypuszczalnie z powodów -nie ma tutaj takiej okoliczności. Liczba kart 

nieważnych -nie było. Liczba kart nieważnych -nie było. Liczba głosów nieważnych -nie było. 

Liczba głosów ważnych -15. Liczba głosów ważnych oddanych za wyborem kandydata Piotra 

Marcina Kordubskiego - 4. Liczba głosów ważnych oddanych przeciw wyborowi kandydata 

Piotra Marcina Kordubskiego - 0. Liczba głosów ważnych oddanych za wyborem kandydata 

Arkadiusza Kujawę - 11. Liczba głosów ważnych oddanych przeciw wyborowi kandydata 

Arkadiusza Kujawę - 0. Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdza, że kandydat radny 

Arkadiusz Kujawa, uzyskał minimalną liczbę głosów ogłoszoną w punkcie 3. Został wybrany na 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Waganiec. Protokół Komisja stwierdza, że podczas 

głosowania nie zaszły okoliczności, mogące mieć wpływ na ważność głosowania. Nie było 

naruszenia procedury w trakcie głosowania, liczenia głosów, sporządzania protokołu. Protokół 

załączono Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radosław Kłonowski, członek Komisji 

Skrutacyjnej Krzysztof Gapski, członek Komisji Skrutacyjnej Angelika Przybylska. Dziękuję.  
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Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję bardzo. Gratuluję nowo wybranemu 

[brawa] Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy [brawa] Przechodzimy do punktu  

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

Przechodzimy do głosowania. Dziękuję bardzo. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie 

- podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, Monika 

Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), 

Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Mirosław Tomaszewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr 1/4/2024 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy - stanowi 

załącznik Nr 10 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. Proszę o 

zajęcie miejsca za stołem prezydialnym Pana Wiceprzewodniczącego Rady. Czy Pan 

Wiceprzewodniczący chciałby zabrać głos?  

 

Wiceprzewodniczący Rady Arkadiusz Kujawa -  Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

Sołtysi, pracownicy merytoryczni chciałem serdecznie podziękować Mam nadzieję, że nie 

przekonanych przekonam do tego, że jestem odpowiednią osobą na odpowiednim stanowisku.  

[brawa]  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  Otwieram punkt 8 porządku obrad. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 

a) zgłaszanie kandydatur do składu komisji, 

Informuję, że jest to głosowanie jawne. Poprzez naciśnięcie przycisku na tablecie za, 

przeciw, wstrzymujący. W związku z procedowaniem niniejszego punktu lit. a) to jest 

zgłaszanie kandydatur do składu komisji, proponuję następujące osoby, proszę o 

zgłaszanie kandydatur. Proszę Pan radny Radosław Kłonowski.  
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Radny Radosław Kłonowski  - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, proponuję do 

Komisji Rewizyjnej Panią radną Monikę Marciniak.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  Czy Pani radna Monika Marciniak wyraża 

zgodę?  

 

Radna Monika Marciniak -  Wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy są jeszcze jakieś inne propozycje?  

 

Radny Radosław Kłonowski - Zgłaszam kandydaturę Pana Stanisława Zimeckiego.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pan radny Stanisława Zimecki wyraża 

zgodę?  

 

Radny Stanisław Zimecki - Wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Proszę o kolejne.  

 

Radny Radosław Kłonowski - Proponuję Panią radną Ewę Gajdzińską.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pani radna Ewa Gajdzińska wyraża 

zgodę?  

 

Radna Ewelina Gajdzińska - Wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy są jeszcze....  

 

Radny Radosław Kłonowski - Proponuję Panią radną Jadwigę Michalską.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pani radna Jadwiga Michalska wyraża 

zgodę?  

 

Radna Jadwiga Michalska - Wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy są jeszcze...  

 

Radny Radosław Kłonowski - Proponuję Pana Mirosława Tomaszewskiego.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pan radny Mirosław Tomaszewski 

wyraża zgodę?  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Nie wyrażam zgody.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy są jakieś inne jeszcze propozycje?  
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Radny Radosław Kłonowski - Proponuję Panią radną Angelikę Przybylską.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pani radna Angelika Przybylska wyraża 

zgodę?  

 

Radna Angelika Przybylska - Tak. Wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy są jeszcze jakieś inne propozycje? Czy 

ktoś jeszcze? Nie widzę. Dziękuję bardzo. Z uwagi na brak innych kandydatur, zamykam 

listę zgłoszeń. 
b) głosowanie kandydatur, 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnej Moniki Marciniak do składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Waganiec. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Stanisława Zimeckiego do składu Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Waganiec. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnej Eweliny Gajdzińskiej do składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Waganiec. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnej Jadwigi Michalskiej do składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Waganiec. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnej Angeliki Przybylskiej do składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Waganiec. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję bardzo i stwierdzam, że w skład Komisji 

Rewizyjnej weszli następujący radni: Pani Marciniak Monika, Pan Zimecki Stanisław, Pani 

Gajdzińska Ewelina, Pani Michalska Jadwiga i Pani Przybylska Angelika. Dziękuję bardzo. 

Przechodzimy do punktu 3-go. Zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

c) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji, 

 

Proszę o zgłaszanie ze składu Komisji Rewizyjnej kandydatur na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. Proszę bardzo Pani radna.  

 

Radna Ewelina Gajdzińska - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado na Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. zgłaszam kandydaturę Pana radnego Stanisława Zimeckiego.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  Czy Pan radny Stanisław Zimecki zgadza się?  

 

Radny Stanisław Zimecki - Tak. Wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś inne propozycje? Nie 

widzę. Dziękuję. Zamykam listę kandydatur na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. I 

przechodzimy do głosowania. Przechodzimy do głosowania nad wyborem na Przewodniczącego 

Komisji. Proszę o głosowanie. 

d) głosowanie kandydatur, 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Stanisława Zimeckiego na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Waganiec. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, Monika 

Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), 

Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Mirosław Tomaszewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Pan radny Stanisław Zimecki. 

Gratuluję [brawa] Odczytam projekt uchwały. 
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e) podjęcie uchwały w sprawie w sprawie powołania członków i wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

 

Przechodzimy do głosowania. Proszę o głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie 

- podjęcie uchwały w sprawie w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosław Tomaszewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr 1/5/2024 w sprawie w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej - stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego. 

a) zgłaszanie kandydatur do składu komisji, 

Czy są jakieś propozycje? Proszę Pan radny Stanisław Zimecki.  

Radny Stanisław Zimecki - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, zgłaszam kandydatów do 

Komisji Finansów i Planowania Przestrzennego: Pan radny Zbigniew Marciniak.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  Czy Pan radny Zbigniew Marciniak wyraża zgodę?  

 

Radny Zbigniew Marciniak - Tak. Wyrażam.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  Czy są jakieś inne propozycje?  

 

Radny Stanisław Zimecki - Zgłaszam kandydaturę radnego Arkadiusza Kujawy.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pan radny Arkadiusz Kujawa wyraża zgodę?  
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Radny Arkadiusz Kujawa - Tak, wyrażam zgodę.  

 

Radny Stanisław Zimecki - Pan radny Radosław Kłonowski.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pan radny Radosław Kłonowski wyraża zgodę?  

 

Radny Radosław Kłonowski - Tak, wyrażam zgodę.  

 

Radny Stanisław Zimecki - Pan radny Piotr Kordubski.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pan radny Piotr Kordubski wyraża zgodę?  

 

Radny Piotr Kordubski - Tak, wyrażam zgodę.  

 

Radny Stanisław Zimecki - Pan radny Piotr Nowak (okręg Brudnowo).  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pan radny Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

wyraża zgodę?  

 

Radny Piotr Nowak (okręg Brudnowo) - Tak, wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy są jeszcze inne propozycje? Nie widzę. 

Zamykam listę. Będziemy głosować zgodnie kolejnością podania kandydatów 

b) głosowanie kandydatur, 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Zbigniewa Marciniak do składu Komisji Budżetu, Finansów, 

Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Arkadiusza Kujawy do składu Komisji Budżetu, Finansów, 

Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Radosława Kłonowskiego do składu Komisji Budżetu, 

Finansów, Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Piotra Kordubskiego do składu Komisji Budżetu, Finansów, 

Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Piotra Nowak (okręg Brudnowo) do składu Komisji Budżetu, 

Finansów, Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

c) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji, 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki  - Proszę o zgłaszanie kandydatów. Proszę Pan radny.  

 

Kolejny mówca - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado proponuję na Przewodniczącego Pana 

Radosława Kłonowskiego.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję. Czy Pan radny Radosław Kłonowski 

wyraża zgodę?  

 

Radny Radosław Kłonowski - Wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy ktoś z Państwa ma jeszcze inne propozycje? Nie 

ma? Nie widzę. Zamykam listę. Przechodzimy do głosowania nad kandydaturą Pana Radosława 

Kłonowskiego na Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego i 

Porządku Publicznego. Proszę o głosowanie. Dziękuję bardzo. 

d) głosowanie kandydatur, 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Radosława Kłonowskiego na Przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Przewodniczącym Komisji Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego 

został Pan radny Radosław Kłonowski. Gratuluję bardzo [brawa] Przedstawię uchwałę i 

uzasadnienie w sprawie członków i wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów, 

Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego. 

e) podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego 

Komisji Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego. 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 

 

Przystępujemy do głosowania nad całością uchwały. Dziękuję. 

 

Głosowano w sprawie 

- podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr 1/6/2024 w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego - stanowi załącznik Nr 

14 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

a) zgłaszanie kandydatur do składu komisji, 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki Proszę Państwa o zgłaszanie kandydatur do Komisji. 

Proszę Pani radna Jadwiga Michalska.  

 

Radna Jadwiga Michalska - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, zgłaszam do Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej radną Angelikę Przybylską.  
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Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pani radna Angelika Przybylska wyraża zgodę?  

 

Radna Angelika Przybylska - Tak, wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję czy są jeszcze inne propozycje?  

 

Radna Jadwiga Michalska - Stanisława Zimeckiego.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy radny Stanisław Zimecki wyraża zgodę?  

 

Radny Stanisław Zimecki  - Tak, wyrażam.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy jeszcze jakieś inne?  

 

Radna Jadwiga Michalska - Pana Piotra Nowaka (Waganiec)  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pan radny Piotr Nowak wyraża zgodę?  

 

Radny Piotr Nowak - Tak, wyrażam.  

 

Radna Jadwiga Michalska - Pana radnego Krzysztofa Gapskiego.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pan radny Krzysztof Gapski wyraża zgodę?  

 

Radny Krzysztof Gaski - Tak, wyrażam zgodę.  

 

Radna Jadwiga Michalska - Pana Piotra Nowaka (okręg Brudnowo).  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pan radny Piotr Nowak wyraża zgodę?  

 

Radny Piotr Nowak - Tak, wyrażam.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy są jeszcze jakieś inne propozycje?  

 

Radny Krzysztof Gapski - Zgłaszam Pana Mirosława Tomaszewskiego jeszcze.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pan radny Mirosław Tomaszewski wyraża 

zgodę?  

 

Radny Mirosław Tomaszewski  - Tak, wyrażam.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś inne propozycje? Nie 

widzę. A więc zamykam listę kandydatów. Będziemy głosować tak jak poprzednim razem. Nad 

każdą kandydaturą osobno. Proszę o głosowanie 

b) głosowanie kandydatur, 
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Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnej Angeliki Przybylskiej do składu Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Pani radna Angelika Przybylska weszła w skład Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Stanisława Zimeckiego do składu Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, Monika 

Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak (okręg Waganiec), 

Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (4) 

Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Mirosław 

Tomaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Pan radny Stanisław Zimecki wszedł w skład Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Piotra Nowaka (okręg Waganiec) do składu Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, Monika 

Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), 

Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Mirosław Tomaszewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Pan radny Piotr Nowak (obręb Waganiec) wszedł w skład Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Krzysztofa Gapskiego do składu Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Pan radny Krzysztof Gapski wszedł w skład Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Piotra Nowaka (okręg Brudnowo)do składu Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
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Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Pan radny Piotr Nowak (obręb Brudnowo). wszedł w skład Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Mirosława Tomaszewskiego do składu Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Mirosław 

Tomaszewski 

PRZECIW (8) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, Monika 

Marciniak, Zbigniew Marciniak, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika Przybylska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Pan radny Mirosław Tomaszewski, nie wszedł do składu Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

c) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji, 

Proszę o zgłaszanie kandydatur ze składu Komisji. Czy są jakieś propozycje? Proszę Pan radny 

Piotr Kordubski.  

 

Radny Piotr Kordubski - Zgłaszam kandydaturę Krzysztofa Gapskiego.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  Czy Pan Krzysztof Gapski zgadza się?  

 

Radny Krzysztof Gapski - Wyrażam zgodę. Tak, wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Proszę Pan radny...  
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Radny Stanisław Zimecki - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado zgłaszam kandydaturę 

Angeliki Przybylskiej.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pani radna Angelika Przybylska wyraża zgodę?  

 

Radna Angelika Przybylska - Tak, wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję czy są jakieś jeszcze inne propozycje? Nie 

widzę. Będziemy głosować tak jak poprzednio, nad każdą kandydaturą osobno. Według 

kolejności zgłoszeń. 

d) głosowanie kandydatur, 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Krzysztofa Gapskiego na Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak (okręg 

Brudnowo), Mirosław Tomaszewski 

PRZECIW (8) 

Jan Marian Bróżek, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew 

Marciniak, Piotr Nowak (okręg Waganiec), Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ewelina Gajdzińska, Angelika Przybylska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnej Angeliki Przybylskiej na Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, Monika 

Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak (okręg Waganiec), 

Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (2) 

Piotr Marcin Kordubski, Mirosław Tomaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Gapski, Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Stwierdzam, że Przewodniczącą Rady Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 

Społecznej została Pani Radna Angelika Przybylska. Gratuluję [brawa] 

 

e) podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie 

- podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Arkadiusz 

Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak 

(okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Marcin Kordubski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr 1/7/2024 w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej - stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

a) zgłaszanie kandydatur do składu komisji, 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Proszę o propozycje. Proszę Pani radna Angelika 

Przybylska.  

 

Radna Angelika Przybylska - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, jako członków komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska proponuję Panią radną Jadwigę Michalską.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pani radna Jadwiga Michalska wyraża zgodę?  

 

Radna Jadwiga Michalska - Tak, wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy są jeszcze jakieś inne propozycje?  
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Kolejny mówca - Proponuję Panią radną Ewelinę Gajdzińską.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pani radna Ewelina Gajdzińska wyraża zgodę?  

 

Radna Ewelina Gajdzińska - Tak, wyrażam zgodę.  

 

Radna Angelika Przybylska  - Proponuję radną  Monikę Marciniak.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pani radna Monika Marciniak wyraża zgodę?  

 

Radna Monika Marciniak  - Tak, wyrażam zgodę.  

 

Kolejny mówca- Proponuję Pana Mirosława Tomaszewskiego.  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Nie. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki  - Czy Pan radny Mirosław?  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Dziękuję bardzo.  

 

Radna Angelika Przybylska - Proponuję radnego Bróżek.  

 

Radny Jan Bróżek  - Tak, zgadzam się.  

 

Radna Angelika Przybylska - I Proponuję radnego Zbigniew Marciniak.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki  - Czy Pan radny Zbigniew Marciniak wyraża zgodę?  

 

Radny Zbigniew Marciniak  - Tak, wyrażam.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś inne propozycje? Nie 

widzę. Zamykam listę. I będziemy głosować tak jak poprzednio w kolejności zgłoszeń. 

b) głosowanie kandydatur, 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnej Jadwigi Michalskiej do Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Pani radna Jadwiga Michalska została członkiem Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnej Eweliny Gajdzińskiej do Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Pani radna Ewelina Gajdzińska, została członkiem Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnej Moniki Marciniak do Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Pani radna Monika Marciniak została członkiem Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Jana Bróżka do Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Pan radny Jan Bróżek został członkiem Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Zbigniewa Marciniak do Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Pan radny Zbigniew Marciniak, został członkiem Komisji 

 

c) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji, 

Proszę o zgłaszanie kandydatur ze składu komisji. Proszę Pan radny Jan Bróżek.  

 

Radny Jan Bróżek -  Panie Przewodniczący, Wysoka Rado na Przewodniczącą zgłaszam Panią 

Jadwigę Michalską.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pani radna Jadwiga Michalska wyraża zgodę?  

 

Radna Jadwiga Michalska - Wyrażam zgodę.  
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Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję. Czy są jeszcze inne propozycje?  

- Nie widzę. Zamykam listę. I przechodzimy do głosowania nad kandydaturą Pani radnej Jadwigi 

Michalskiej na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

d) głosowanie kandydatur, 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnej Jadwigi Michalskiej na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Przewodniczącą Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, została Pani radna 

Jadwiga Michalska. Dziękuję. Gratuluję [brawa] 

 

e) podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie 

- podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Uchwała nr 1/8/2024 w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska - stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 

 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

a) zgłaszanie kandydatur do składu komisji, 

Proszę o składanie propozycji. Proszę Pani radna Monika.  

 

Radna Monika Marciniak -  Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, zgłaszam do Komisji Skarg, 

Wniosków Pana Piotra Nowaka (Waganiec).  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pan radny Piotr Nowak (obręb Waganiec) 

wyraża zgodę?  

 

Radny Piotr Nowak (Waganiec) - Tak, wyrażam.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Proszę o kolejne propozycje.  

 

Radna Monika Marciniak - Pana Zbigniewa Marciniaka.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pan radny Zbigniew Marciniak wyraża zgodę?  

 

Radny Zbigniew Marciniak - Tak, wyrażam.  

 

Radna Monika Marciniak - Pan Radosława Kłonowskiego.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pan radny Radosław Kłonowski wyraża zgodę?  

 

Radny Radosław Kłonowski - Wyrażam zgodę.  

 

Radna Monika Marciniak - Pana Jana Bróżka.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pan radny Jan Bróżek wyraża zgodę?  

 

Radny Jan Bróżek - Wyrażam zgodę.  

 

Radna Monika Marciniak - Pani Ewa Gajdzińska.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pani radna Ewelina Gajdzińska wyraża zgodę?  

 

Radna Ewelina Gajdzińska - Tak, wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy są jeszcze inne kandydatury? Nie widzę. 

Zamykam listę. 

b) głosowanie kandydatur, 
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Głosowanie będzie przebiegało jak poprzednie głosownie. Według kolejności zgłoszeń. 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Piotra Nowak (okręg Waganiec) do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, 

Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, 

Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz 

Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Gapski, Mirosław Tomaszewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Pan radny Piotr Nowak (okręg Waganiec), został członkiem Komisji Skarg i 

Wniosków. 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Zbigniewa Marciniak do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Pan radny Zbigniew Marciniak został członkiem Komisji Skarg i Wniosków. 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Radosława Kłonowskiego do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Pan radny Radosław Kłonowski, został członkiem Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Jana Bróżka do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Pan radny Jan Bróżek został członkiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnej Eweliny Gajdzińskiej do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Mirosław Tomaszewski, 

Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Stwierdzam, że Pani radna Ewelina Gajdzińska została członkiem Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

 

c) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego komisji, 

Proszę o propozycje ze składu komisji. Proszę bardzo Pan radny Radosław Kłonowski.  

 

Radny Radosław Kłonowski - - Zgłaszam kandydaturę radnego Zbigniewa Marciniaka na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pan radny Zbigniew Marciniak wyraża zgodę?  

 

Radny Zbigniew Marciniak -  Tak, wyrażam.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy są jeszcze jakieś inne propozycje? Nie widzę, 

zamykam listę. Przechodzimy do głosowania nad kandydaturą Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Pana radnego Zbigniewa Marciniaka. Dziękuję bardzo. 

d) głosowanie kandydatur, 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcie kandydatury radnego Zbigniewa Marciniak na Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki  - Stwierdzam, że Przewodniczącym Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji został Pan radny Zbigniew Marciniak i gratuluje bardzo [brawa] 

 

e) podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 

 

 



 

Wygenerowano za pomocą eSesja.pl 

Głosowano w sprawie 

- podjęcie uchwały w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr 1/9/2024 w sprawie powołania członków i wyboru Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji - stanowi załącznik Nr 20 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec. 

a) dyskusja nad projektem uchwały, 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Proszę bardzo. Pan Sekretarz Arkadiusz Żak 

 

Sekretarz Arkadiusz Żak - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, w 

związku z faktem procedowania przyjętego porządku dzisiejszego posiedzenia, chciałbym 

przypomnieć Państwu, zapewne już Państwo doskonale orientujecie się w tej kwestii, ale 

przypomnieć Państwu podstawy prawne, związane z ustalaniem wynagrodzenia dla Wójta Gminy 

Waganiec. Pierwsza podstawa prawna wynika z ustawy z dnia 21 listopada 2008 roku, o 

pracownikach samorządowych, w której to określone jest maksymalne wynagrodzenie i 

minimalne wynagrodzenie między innymi wójta takiej Gminy jak nasza. art. 37 wspomnianej 

ustawy w ust. 3 wskazuje, iż maksymalne wynagrodzenie osób, o których mowa w art. 4 ust 1 pkt 

1 nie może przekroczyć w okresie miesiąca 11,2 -krotności kwoty bazowej, określonej w ustawie 

budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe.  

Na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999 roku o kształtowaniu wynagrodzeń w 

państwowej sferze budżetowej oraz o zmianie innych ustaw. Ust. 4 tegoż art. 37 określa 

natomiast minimalne wynagrodzenie osób, o których mowa w art. 4 ust. 1 pkt. 1, nie może być 

niższe niż 80% maksymalnego wynagrodzenia, określonego dla poszczególnych stanowisk w 

przepisach wydanych na podstawie ust. 1. Maksymalne wynagrodzenie na danym stanowisku 

stanowi suma maksymalnego poziomu wynagrodzenia zasadniczego oraz maksymalnego 

poziomu dodatku funkcyjnego.  
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A w przypadku osoby, o której mowa w art. 36 ust. 3, czyli również wójta, także dodatku 

specjalnego. Kolejna podstawa prawna wynika z Rozporządzenia rady Ministrów z dnia 25 

października 2021 roku w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych, w której to 

ustawie w zał. nr 1, określony został wykaz stanowisk i kwoty maksymalnego poziomu 

wynagrodzenia zasadniczego oraz kwoty maksymalnego poziomu dodatku funkcyjnego na 

poszczególnych stanowiskach dla pracowników samorządowych, zatrudnionych na podstawie 

wyboru. [niezrozumiałe] 1 poz. nr 3 wójt, burmistrz gminy do 15 tysięcy mieszkańców 

maksymalny poziom wynagrodzenia zasadniczego, kwota w złotych, określony został na 

poziomie 10 250,00 zł. Natomiast maksymalny poziom dodatku funkcyjnego, również podam w 

złotych, określony został na poziomie 3 150,00 zł. I kolejna również podstawa prawna, 

odnosząca się tym razem do dodatku specjalnego, wynikająca również z rozporządzenia, o 

którym wspomniałem, czyli z dnia 25 października 2021 r. w sprawie wynagradzania 

pracowników samorządowych w § 6 tu jest określony dodatek specjalny, wskazano: "dodatek 

specjalny dla osób, o których mowa w art 36 ust 3 ustawy, czyli również wójta, przysługuje w 

kwocie wynoszącej 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego. To było 

tytułem wstępu co do podstawy prawnej. Tak jak Pan Przewodniczący odczytując projekt 

niniejszej uchwały wskazał, iż składowe wynagrodzenia łącznego wójta, to są 4 elementy: 1. 

wynagrodzenie zasadnicze, 2. dodatek funkcyjny, 3. dodatek specjalny, zaś 4 element to jest 

dodatek za wieloletnią pracę. Za tzw. wysługę. Dodatek stażowy, który ustalony jest 

proporcjonalnie do lat przepracowanych, czyli 1% za 1 rok, w przypadku Wójta Gminy Waganiec 

już jest to maksymalny dochód, czyli 20%. Już więcej nie ma możliwości osiągnąć. Czyli 20% 

wynagrodzenia zasadniczego. I teraz Szanowni Państwo, tytułem krótkiego wyjaśnienia, 

przedstawienia Państwu argumentów, które braliśmy pod uwagę przy okazji analizy tejże 

sytuacji, bo tę sytuację analizowaliśmy również na podstawie, czy na bazie innych samorządów, 

które sąsiadują z Gminą Waganiec, [niezrozumiałe] jest to właściwy punkt odniesienia. 

Chciałbym przedstawić Państwu kilka argumentów, które spowodowały skłonienie nas do 

przedstawienia projektu niniejszej uchwały w treści, którą odczytał Pan Przewodniczący. Z tymi 

wszystkimi kwotami wskazanymi przez Pana Przewodniczącego. Pierwszy argument, który 

braliśmy pod uwagę to skumulowany wzrost inflacji, wzrost cen, towarów i usług od 2021 roku 

do 2024 roku, który wynosił prawie 40% Szanowni Państwo. Dlaczego od 2021 roku? Dlatego, 

że w 2021 roku nastąpiła niejako ustawowa zgoda, na podstawie przepisów prawa ogólna zmiana 

poziomu wynagrodzenia Wójta Gminy Waganiec, ale nie tylko Gminy Waganiec. Dlatego od 

2021 roku braliśmy pod uwagę wzrost inflacji. Kolejny argument to wzrost płacy minimalnej, 

który również od 2021 roku do 2024 roku, czyli do bieżącego roku, nastąpił o ponad 51%. To też 

jest istotny element, który braliśmy pod uwagę. On ma wpływ zarówno na ceny, ale i na siłę 

nabywczą poszczególnych wynagrodzeń, w tym również wynagrodzenia Wójta. Kolejny element 

to fakt, iż wynagrodzenie Wójta Gminy Waganiec obecne, które zostało ustalone w 2021 roku, 

ustalone jest na minimalnym poziomie, najniższym z możliwych i od sierpnia wynosi 15 450,00 

zł brutto miesięcznie. Następna kwestia, Szanowni Państwo, Wójt Gminy jest również 

urzędnikiem, więc jeśli przyjąć, że pracownicy Gminy, urzędnicy, inni pracownicy, zatrudnieni w 

Gminie Waganiec, co roku otrzymywać mieliby podwyżki wynagrodzenia na poziomie kilkuset 

złotych, to sumarycznie po 5 latach te j kadencji, bo kadencja jest 5-letnia, ci pracownicy 

mogliby uzyskać wyższą podwyżkę od wójta Gminy Waganiec, gdyby pozostawić to 

wynagrodzenie na dotychczasowych poziomie. Kolejny argument to fakt, iż Wójt Gminy 

Waganiec oprócz tej podwyżki, która miała miejsce w 2021 roku, nie miał żadnej podwyżki oraz 

nagrody, bo pracownicy w większości mają podwyżki uznaniowe bądź wynikające ze wzrostu 

płcy minimalnej bądź innych przepisów odnoszących się do tabel minimalnego, maksymalnego 
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wynagrodzenia na poszczególnych stanowiskach pracy. Więc Wójt nie miał żadnej podwyżki 

planowej, jedynie jedną podwyżkę ustawową, czyli w oparciu o rozporządzenie. Bo to nie była 

ustawa tylko rozporządzenie z 2021 roku. Kolejna kwestia to, to co dotychczas wcześniej 

słyszeliśmy od Państwa radnych, cześć z Państwa zasiada w bieżącej kadencji, Państwo radni 

zawsze mówili, że urzędnik nie może zarabiać najniższej krajowej. To znaczy płacy minimalnej. 

A w przypadku Wójta Gminy Waganiec mamy w chwili obecnej do czynienia z taką 

[niezrozumiałe] Czyli z ustalonym na poziomie minimalnym, który wynika z przepisów prawa. 

Kolejny argument to fakt , jaka zasada była stosowana dotychczas, że wynagrodzenie Wójta 

Gminy Waganiec, było ustalane jeden raz na całą kadencję. W tej chwili kadencja jest 5 letnia, 

zakładamy, że do tej kwestii już nie będzie potrzeby wracania, stąd poziomy zaproponowane, a 

przy założeniu pewnych wzrostów zarówno cen, jak i towarów i usług, czyli ta inflacja, o której 

wspomniałem, ale również i wzrost poziomu wynagrodzeń innych osób, w okresie 5-letnim może 

to spowodować, że mogłoby to spowodować znaczący spadek siły nabywczej tegoż 

wynagrodzenia, wynagrodzenia wójta, bo o tym w tej chwili mówimy, czyli za te 5 lat Wójt 

Gminy Waganiec, kupiłby za swoje wynagrodzenie znacznie mniej towarów niż w chwili 

obecnej. Nie tylko, inflacja jeszcze nie wpływa tak jak w przyszłości ewentualnie w tych 

nadchodzących 5 latach. Kolejna sprawa, to są bardzo mocne argumenty naszym zdaniem, to fakt 

iż Wójt Gminy Waganiec pełni swoją funkcję już od prawie 10 lat i dał się poznać jako bardzo 

dobry gospodarz, gdyż Gmina Waganiec, bardzo dobrze się rozwinęła, co znaczy zrealizowano 

mnóstwo inwestycji. Oczywiście z Państwa udziałem. Bez Państwa głosów, bez Państwa 

akceptacji, by tego nie było. Na które inwestycje pozyskano kilkadziesiąt milionów złotych 

Szanowni Państwo. Dla przypomnienia od 2019 roku Gminy Waganiec pozyskała ze źródeł 

zewnętrznych ponad 43 000 000,00 zł. Szanowni Państwo na taką gminę to są naprawdę 

znaczące środki. Zresztą te środki widać w terenie. Jeśli ktoś przejedzie się po terenie Gminy 

Waganiec, to rzeczywiście widać tego efekty. Mało tego, kolejne są już w planach inwestycje i to 

również z Państwa udziałem, to o czym dzisiaj Wójt również wspomniał, a za taką dobrą czy 

bardzo dobrą pracę, powinno godziwie się wynagradzać. Należy tu przy tym także nadmienić, bo 

to już jest zwykła matematyka czy arytmetyka, że w przypadku takich poziomów wynagrodzeń 

zarówno wójtowie czy burmistrzowie, czy też prezydenci znacznie wcześniej w ciągu roku, 

wchodzą czy wpadają, bo tak możemy to nazywać w wyższy próg podatkowy. To znaczy 32%. 

Znaczna część wynagrodzenia, odprowadzana jest na podatek dochodowy, który w pewnej części 

znowu z powrotem wraca do Gminy, w postaci wpływów do budżetu, właśnie z tych podatków. Z 

przeznaczeniem m.in. na inwestycje, o których przed chwileczką wspominałem. Dodatkowo 

staraliśmy się przygotowując do tej pierwszej sesji, pozyskać informacje o tym jakie plany mają 

inne samorządy sąsiadujące z Gminy Waganiec w zakresie przedłożenia projektu uchwały, 

dotyczącego wynagrodzeń poszczególnych wójtów i burmistrzów. I muszę Państwu powiedzieć, 

że część z tych samorządów, która zdecydowała przekazać nam te informacje w zakresie tych 

planów, bo nie wszystkie zdecydowały się, wskazywała, że będą procedować wynagrodzenie 

wójtów czy burmistrzów na poziomie maksymalnym dopuszczalnym, który w tej chwili 

określony jest na poziomie 19 470,00 zł (brutto). Oczywiście ostateczny kształt, zapewne po sesji 

będzie znany. Zakładam, że część samorządów być może już taką decyzję zakończyła, i już te 

dane byłyby znane, natomiast ja niestety nie posiadam jeszcze tych aktualnych danych w tym 

zakresie. W związku z tymi argumentami, które Państwu przedstawiłem, zaproponowaliśmy 

wynagrodzenie w kształcie, który Pan Przewodniczący odczytał. Ja pozwolę sobie jeszcze 

przypomnieć, że wynagrodzenie zasadnicze na poziomie 9 600,00 zł brutto, dodatek funkcyjny 

na poziomie 3 150,00 zł brutto, dodatek specjalny czyli 30 % sumy wynagrodzenia zasadniczego 

dodatku funkcyjnego to kwota 3 825,00 zł brutto i dodatek stażowy, jak już wspomniałem za 
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wysługę lat w przypadku Wójta Gminy Waganiec określony jest na poziomie 20% 

wynagrodzenia zasadniczego, czyli jest to kwota 1 920,00 zł brutto. Łącznie wynagrodzenie 

miesięczne brutto Wójta Gminy Waganiec zaproponowaliśmy w projekcie uchwały, zaznaczam w 

projekcie uchwały, bo Państwo ostateczny kształt wypracujecie zapewne dzisiaj podczas bieżącej 

sesji, na poziomie 18 495,00 zł brutto miesięcznie. Dziękuję.  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Panie Przewodniczący!.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  Dziękuję bardzo, czy są jeszcze jakieś inne... proszę 

bardzo Pan radny Mirosław Tomaszewski.  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, mam takie pytanie. 

Ile do tej pory wynosiła pensja Pana Wójta? Bo mamy teraz podaną cenę, która będzie. A jaka 

obowiązywała do tej pory? Proszę... Chciałbym wiedzieć.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  Mogę prosić o wypowiedź Pana Sekretarza?  

 

Sekretarz Arkadiusz Żak - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, ja tą 

kwotę już wskazywałem. Jest to kwota 15 450,00 zł brutto miesięcznie. Dziękuję.  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Dobrze. A mam jeszcze pytanie. A ile to wynosi netto? Kwota 

jedna i druga ile wynosi netto?  

 

Sekretarz Arkadiusz Żak  - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 

precyzyjnie w tej chwili nie jestem w stanie podać Państwu do groszy. Możemy za 3 minuty 

ewentualnie to ustalić. Ale jest to 10 tysięcy i kilkaset złotych netto.  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Chciałbym wiedzieć. Poczekam te 3 minuty. Następne mam 

pytanie. Czy ta kwota jest zabezpieczona w budżecie na ten rok?  

 

Skarbnik Danuta Roszko - Planując budżet na początku roku ta kwota nie była brana pod 

uwagę.  

 

Radny Mirosław Tomaszewskiv- Acha. Także nie ma jej na dzień dzisiejszy. Wisi w powietrzu. 

 

Skarbnik Danuta Roszko - Znaczy jest zakładana na poziomie dotychczasowym, bo 

[niezrozumiałe] w listopadzie tamtego roku.  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - No tak, 18000, 18000, a 15000 to jest różnica razy 12 

miesięcy, to wychodzi 36 000,00 zł brutto. Jeszcze mam jedno pytanie. A kto wnioskował o 

podwyżkę?  

 

Sekretarz Arkadiusz Żak - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, wracając 

jeszcze do kwestii, na którą częściowo odpowiedziała Pani Skarbnik, jest to standardowa 

procedura. To Państwo podejmujecie decyzję o wysokości tego wynagrodzenia, co dzisiaj 

zapewne będzie miało miejsce. I dopiero w oparciu o tę uchwałę będą dokonywane zmiany w 

budżecie. Jest to standard. Tutaj nie ma żadnej nowości w tym zakresie.  
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Radny Mirosław Tomaszewski - Standard? Standard to zawsze jest (...)  

 

Sekretarz Arkadiusz Żak - Kto wnioskował jeszcze, tak?  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Tak.  

 

Sekretarz Arkadiusz Żak - Szanowni Państwo, no to znowuż odpowiedź jest podobna. W 

przypadku nowej kadencji, jak w tej chwili Szanowni Państwo uczestniczyliście w ślubowaniu 

Wójta, czyli objęciu obowiązków Wójta Gminy Waganiec nowej kadencji 5-letniej, Rada Gminy 

jest to kompetencja i uprawnienie wyłącznie Rady Gminy do ustalenia wynagrodzenia wójta, 

burmistrza, prezydenta miasta, więc nikt o to nie musiał wnioskować. Projekt został 

przygotowany w takim kształcie w oparciu o argumentację, którą Państwu przedstawiłem. 

Dziękuję.  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Ale na dzień dzisiejszy kwota 15 450,00 zł mogłaby zostać, 

tak?  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Nie musiała być podwyższona do 18 495,00 zł  

 

Sekretarz Arkadiusz Żak - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, Tak jak 

powiedziałem, wynagrodzenie, które w tej chwili obowiązuje jest na poziomie minimalnym. Ono 

obowiązuje. Państwo tą informację uzyskaliście. Pan [niezrozumiałe] później kolejny raz zapytał 

jaki to jest poziom. Dyspozycja i decyzja w zakresie tego wynagrodzenia jest po stronie Rady 

Gminy Waganiec. My przygotowujemy materiały na sesję. Te materiały Państwo otrzymaliście z 

kwotami zaproponowanymi. I ja rozumiem, że Pan radny zapewne za chwilę złoży wniosek o 

zmianę tych poziomów. Ma do tego pełne prawo. Wówczas zapewne Pan Przewodniczący podda 

pod głosowanie te propozycję i Rada w głosowaniu rozstrzygnie tę kwestię poprzez głosowanie. 

Dziękuję.  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Tak. Oczywiście. Dostaliśmy te dokumenty dzisiaj. Ale to 

dostaliśmy na radzie. Nie mogliśmy się z tym po prostu zapoznać. Bo to jest za duża książka do 

czytania.  

 

Sekretarz Arkadiusz Żak - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, niestety 

tak wygląda procedura i Pan radny zapewne niejednokrotnie będzie uczestniczył w tej 

procedurze. Procedura przewiduje możliwość zmiany porządku posiedzenia, rozszerzenia tego 

porządku czy też skrócenia poprzez pominięcie niektórych punktów, i wówczas porządek 

posiedzenia, który Państwo otrzymaliście, on był określony przez Komisarza Wyborczego. Radni 

otrzymali w kształcie, który określił Komisarz Wyborczy. Nie było żadnej gwarancji, że Państwo 

jako Rada Gminy Waganiec, jako organ kolegialny, przegłosujecie dzisiaj wniosek, który Pan 

Przewodniczący bodajże złożył o rozszerzenie tego porządku obrad. Gdyby nie został ten 

wniosek przegłosowany, znaczy przyjęty i później w konsekwencji cały porządek dzisiejszego 

posiedzenia I sesji Rady Gminy Waganiec nie byłby przyjęty z tą zmianą, wówczas te materiały 

nie byłyby Państwu potrzebne. Dziękuję.  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - No tak, ale mogliśmy poczekać, miesiąc-dwa, zapoznać się z 

dokumentami i wtedy ustalić. Czy dajemy czy nie dajemy.  
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Sekretarz Arkadiusz Żak - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, tak jak 

powiedziałem, decyzja w tym zakresie jest po stronie Rady. Jeśli Państwo dzisiaj zdecydujecie, 

że będzie czekać miesiąc-dwa, tak jak Pan radny wspomniał, to oczywiście z wszystkimi 

konsekwencjami. Wynagrodzenie Wójtowi Gminy Waganiec należy ustalić po to, żeby ono 

mogło być realizowane w sposób prawidłowy. Czy to będzie poziom, który my 

zaproponowaliśmy czy też inny tak jak powiedziałem, bo zapewne Pan radny lub inny z radnych 

czy z Pań radnych zgłosi wniosek w zakresie innej propozycji to oczywiście Przewodniczący 

będzie zobowiązany poddać pod głosowanie ten wniosek i wówczas Państwo jako organ 

kolegialny, tak jak powiedziałem Rada Gminy Waganiec w 15-osobowym składzie, jakowy 

dzisiaj jest obecny na posiedzeniu, będzie podejmowała w tym zakresie decyzję. To jest tylko i 

wyłącznie kompetencja i przywilej Rady Gminy Waganiec. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Ja jeszcze dopowiem, że z dniem ślubowania przez 

Wójta, musi być podjęta uchwała w sprawie wynagrodzenia Wójta, żeby Wójt mógł normalnie 

funkcjonować i na dzień dzisiejszy to tak jakby Wójt został przyjęty do pracy.  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - No tak, ale tu Pan powiedział, że nie musi być wcale dzisiaj 

przegłosowana. Może i być za 2 miesiące.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dzisiaj musimy podjąć uchwałę w sprawie 

wynagrodzenia Wójta. A w jakiej kwocie no to decyduje Rada.  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Jeszcze jedno pytanie właśnie. Ile tam netto wyszło z tych 18 

495,00 zł brutto? 

 

Sekretarz Arkadiusz Żak - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, w tej 

chwili jeszcze jest netto wyliczane dla tej nowej propozycji. Natomiast dla obecnego 

wynagrodzenia już mam tę informację jest to 10 868,00 zł netto.  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Okej.  

 

Sekretarz Arkadiusz Żak - Jeszcze chwilkę... Przechodzimy do informacji jak tylko to 

uzyskamy. Ja jeszcze, bo w między czasie rozmawiałem z Panią Skarbnik, Pan Przewodniczący 

prowadził w tym zakresie dyskusję. Szanowni Państwo tak jak powiedziałem Państwo 

zdecydowaliście o rozszerzeniu dzisiejszego porządku posiedzenia. Rada jako organ kolegialny 

w 15-osobowym składzie, zgodnie z ustawą, bo zmiana porządku obrad musi odbywać się 

poprzez uzyskanie bezwzględnej większości ustawowego składu Rady, czyli z 15 osób to jest 8 i 

Państwo ten poziom osiągnęliście, zdecydowaliście o tym, że w porządku dzisiejszego 

posiedzenia będziecie zajmować się tą kwestią, więc pozostałe już nierozstrzygnięte co do 

poziomu wynagrodzenia czy poszczególnych składników tegoż wynagrodzenia.  

Państwo jesteście w trakcie dyskusji, tak jak powiedziałem takowe propozycje ewentualnych 

zmian czy też innych poziomów wynagrodzenia możecie Państwo składać. Tutaj nie ma żadnych 

przeciwskazań. Już uzyskałem informację co do kwestii wynagrodzenia netto. W przypadku 

wynagrodzenia, które zostało zaproponowane w projekcie niniejszej uchwały byłaby to kwota 12 

944,00 zł netto. Dziękuję.  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Dziękuję bardzo.  
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Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki  - Czy są jakieś inne pytania lub propozycje do 

projektu uchwały? Proszę bardzo Pan radny Piotr Kordubski.  

 

Radny Piotr Kordubski - Panie Przewodniczący, mam takie pytanie czy w §1 pkt 3 dodatek 

specjalny w wysokości 30% ustawa mówi dokładnie o 30% czy to jest kwota do 30%?  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki  - Proszę bardzo, Pan...  

 

Sekretarz Arkadiusz Żak - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. 

[niezrozumiałe] odwołuję się do tego, co powiedziałem na początku. A konkretnie 

[niezrozumiałe] treść rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 roku w 

sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. Paragraf 6 tego rozporządzenia odnosi się 

do dodatku specjalnego brzmi: dodatek specjalny dla osób, o których mowa w artykule 36 ustęp 

3 ustawy przysługuje w kwocie wynoszącej 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego. To jest stałe. Tutaj nie ma żadnego domysłu o tym, że jest to do 30%. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki  - Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? 

[niezrozumiałe]  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Panie Przewodniczący, składam wniosek o pozostanie przy tej 

pensji, która była do tej pory.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki  - Dobrze. Czy to formalny wniosek Pana radnego, 

tak?  

Radny Mirosław Tomaszewski - Tak.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki  - Dobrze. Będzie poddany pod głosowanie. 

[niezrozumiałe] Niestety jeszcze trzeba [niezrozumiałe] . Pan radny musi złożyć wniosek 

formalny ze wskazaniem na wysokości poszczególnych składników.  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Nie zrozumiałem, bo akurat tutaj patrzyłem w zapiski. Albo 

bym się zdecydował zapytać radnych z Komisji Budżetowej, jak oni to widzą.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Ale przepraszam bardzo, tutaj pytanie jest...  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Jakie?  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - ... do Rady i to Przewodniczący decyduje, kto będzie 

odpowiadał na to pytanie. Proszę bardzo, Pan Sekretarz.  

Sekretarz Arkadiusz Żak - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, szanowni Państwo. 

Przypominam Państwu... Ja rozumiem, że osoby, które rozpoczynają swoją aktywność w zakresie 

funkcjonowania w Radzie Gminy, jeszcze być może nie orientują się, albo ze względu na to, że 

jest to pewnie sytuacja stresująca muszą wiedzieć to, że Komisja musi się ukonstytuować. 

Państwo dzisiaj dokonaliście wyboru składu i wybór Przewodniczących, zgodnie z treścią Statutu 

Gminy Waganiec.  
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Natomiast, Przewodniczący będą zwoływali pierwsze posiedzenia, na których Komisje będą się 

konstytuować i dopiero Komisja zacznie pracować zgodnie z zasadami. W tej chwili nie ma 

podstaw do tego. Mało tego, to co powiedziałem wcześniej, uprawnienie, kompetencja dotycząca 

ustalania wynagrodzenia Wójta, poziomu tego wynagrodzenia, poziomu poszczególnych 

składników wynagrodzenia, jest tylko i wyłącznie po stronie Rady Gminy Waganiec. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pan radny Mirosław Tomaszewski jest w stanie 

podać wniosek formalny ze wskazaniem poszczególnych składników?  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Wniosek formalny składam taki, że byśmy zostali przy tej 

kwocie, 15450,00. Skoro nie mamy tego w budżecie gminy, to niech przez ten rok jeszcze 

zostanie ta kwota, a później po roku zobaczymy, jak to wszystko wyjdzie. Taki mam wniosek 

formalny.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Ale [niezrozumiałe] potrzebujemy składowe, żeby 

móc przegłosować Pana wniosek.  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - To mówię, 15450,00 to jest kwota, która była do tej pory. Ale 

tu ja nie mam tego rozbitego. Nie mam tego rozbitego, tych składników 15450,00.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dobrze. To ja proszę może Pana Sekretarza o 

wskazanie tych składników, żeby nie przedłużać, jakie były do tej pory i wtedy poddam pod 

głosowanie po prostu. Proszę bardzo.  

 

Sekretarz Arkadiusz Żak - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, szanowni Państwo. W chwili 

obecnej, składniki wynagrodzenia Wójta Gminy Waganiec kształtują się na poziomie 

następującym: wynagrodzenie zasadnicze - 7570,00 zł, dodatek funkcyjny - 3150,00 zł, dodatek 

specjalny w wysokości 30% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, tj. kwota 

3216,00 zł, dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego w 

kwocie 1514,00 zł. Łącznie wynagrodzenie wynosi - 15450,00 zł brutto. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję bardzo. Tak, jak Pan Sekretarz wcześniej 

jeszcze powiedział, wynagrodzenie Wójta Gminy i tak nie jest ustalane raz na 5 lat, na całą 

kadencję.  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - No, to rozbicie no, to będzie teraz 7570,00 tj. zasadnicza 

podstawa, tak? 30% dodatku tj. 3500,00, 3150,00. Później jest 3216,00 tj. jakiś też dodatek. I 

1514,00 zł, wysługa chyba, tak? To wychodzi razem, daje nam 15450,00. I moja jest propozycja, 

żeby na dzień dzisiejszy zostać przy tej kwocie.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki – Pani Iwonka wprowadzi ten wniosek i przejdziemy 

do głosowania. Chwilę to potrwa. Drodzy radni, czy są jeszcze inne propozycje niż ta, którą dał 

Pan radny Mirosław Tomaszewski? Słucham? Proszę bardzo.  

 

Radny Piotr Kordubski - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Mam takie pytanie, skoro to 

jest podwyżka rzędu prawie 3.000,00 zł brutto, a to będzie [niezrozumiałe] 36000,00 na koniec 

tego roku [niezrozumiałe] w budżecie? [niezrozumiałe] skoro budżet jest już uchwalony  to skąd 

to będzie przesunięte ?  
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Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Może poproszę o wypowiedź Panią Skarbnik.  

 

Skarbnik Danuta Roszko - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Trudno na ten moment 

powiedzieć. Przygotowujemy się do kolejnych zmian budżetowych. Wkrótce się z Państwem 

spotkamy. [niezrozumiałe], bo też się zdarzają. Albo tak, jak Pan powiedział, przesuniemy z  

innej pozycji [niezrozumiałe]. Czy z inwestycyjnej, chociaż to jest bardzo ryzykowne. Raczej z 

wydatków bieżących, należałoby któreś z wydatków przykrócić, żeby na wynagrodzenia 

przeznaczyć [niezrozumiałe]. Chociaż mamy już w zanadrzu kilka różnych, planowanych zmian 

budżetowych, nie tylko wynagrodzenia. [niezrozumiałe] na pewne inwestycje, na pewne zadania. 

Więc wkrótce będziemy się spotykali, będziemy z Państwem dyskutowali, z której pozycji po 

prostu zabrać. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy jeszcze jakieś inne pytania?  
 
Radny Mirosław Tomaszewski - To dlatego się wstrzymajmy. To zobaczymy, skąd pieniądze się 

zbiorą i wtedy...  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy są jeszcze jakieś inne pytania? Nie widzę. 

Dziękuję. Zamykam dyskusję. Będziemy teraz głosować wniosek formalny Pana radnego 

Mirosława Tomaszewskiego. Najpierw może, proszę o zaznaczenie kworum. [niezrozumiałe] Pan 

Mirosław Tomaszewski, proszę o zaznaczenie kworum.  

 

Radny Mirosław Tomaszewski - Dobra, dobra.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję. Przechodzimy do głosowania nad 

wnioskiem formalnym. Proszę radnych o głosowanie. Dziękuję bardzo.  

 

Głosowano wniosek w sprawie 

- wniosek formalny radnego Mirosława Tomaszewskiego o pozostawienie wynagrodzenia dla 

Wójta Gminy Waganiec na tym poziomie co do tej pory tj. wynagrodzenie zasadnicze - 7.570,00 

zł; dodatek funkcyjny - 3.150,00 zł; dodatek specjalny w wysokości 30% wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego - 3.216,00 zł; dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 

20% wynagrodzenia zasadniczego - 1.514,00 zł. Łącznie wynagrodzenie w kwocie 15.450,00 zł 

(brutto). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Mirosław 

Tomaszewski 

PRZECIW (11) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, Monika 

Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak (okręg Waganiec), 

Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że wniosek formalny nie został przyjęty. 

 

b) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy 

Waganiec. 

Odczytam jeszcze raz cały projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 21 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie 

- podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, Monika 

Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak (okręg Waganiec), 

Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (3) 

Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Mirosław Tomaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr 1/10/2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waganiec - stanowi 

załącznik Nr 22 do protokołu. 

 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

Ogłaszam 5 minut przerwy. Wznawiam obrady po przerwie. Jeszcze taka organizacyjna tylko 

informacja, żeby po zakończonej sesji jeszcze radni wszyscy zostali na chwilę, dobrze? 

Przechodzimy do punktu 14. 

 

14. Wybór ławnika do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 

- 2027. 

 

Najpierw proszę o zaznaczenie jeszcze kworum. Jeszcze raz będziemy musieli zaznaczyć 

kworum. Proszę jeszcze raz o zaznaczenie kworum. Dziękuję 

 

a) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia 

regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 - 2027. 

1) zgłaszanie kandydatur, 

Moja propozycja jest taka, żeby skład Komisji Skrutacyjnej został taki jak do tej pory już w 

dotychczasowych wyborach. Czy są jeszcze jakieś inne propozycje? Nie widzę. 
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Czyli, czy Pan radny Radosław Klonowski wyraża zgodę?  

 

Radny Radosław Kłonowski - Wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki  - Czy Pan radny Krzysztof Gapski wyraża zgodę?  

 

Radny Krzysztof Gapski - Wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki  - Czy Pani radna Angelika Przybylska wyraża zgodę?  

 

Radna Angelika  Przybylska - Wyrażam zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki  - Dziękuję. Przechodzimy do głosowania kandydatur. 

2) głosowanie kandydatur, 

 

Głosowano w sprawie 

- wybór członków do Komisji Skrutacyjnej w osobach: radny Radosław Kłonowski, radny 

Krzysztof Gapski, radna Angelika Przybylska 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Tomaszewski 

 

Stwierdzam, ze skład Komisji Skrutacyjnej został wybrany. Odczytam nowy skład. Skład 

Komisji Skrutacyjnej do wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim Pan 

radny Radosław Klonowski, Pan radny Krzysztof Gapski i Pani radna Angelika Przybylska. 

Proszę o... Proszę o odczytanie Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej regulaminu głosowania. 

[niezrozumiale] 2 minuty przerwy na ukonstytuowanie się i wybranie Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej. Ogłaszam 2 minuty przerwy. Już się Komisja ukonstytuowała?  

 

Radna Anglika Przybylska - Tak.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dobrze. Już możemy? Wznawiam obrady po 

przerwie. Proszę o odczytanie regulaminu przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej.  
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Radny Radosław Kłonowski - Komisja Skrutacyjna przegłosowała następujące miejsca w 

Komisji: Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radosław Klonowski, członkowie: Pan 

Krzysztof Gapski i Pani Angelika Przybylska. Odczytam teraz regulamin głosowania tajnego w 

sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 

- 2027.  

Rozdział 1. Przepisy ogólne. § 1. ust. 1. Radni wybierają jednego ławnika do Sądu Rejonowego 

w Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 - 2027. Ust. 2. Głosowanie przeprowadza 

wybrana spośród radnych Komisja Skrutacyjna. § 2. Ust. 1. Głosowanie jest tajne, odbywa się 

przy pomocy kart do głosowania. Ust. 2. Nazwisko i imię kandydatów na ławników umieszcza 

się na karcie do głosowania w porządku alfabetycznym. Ust. 3. Komisja Skrutacyjna sprawdza 

prawidłowość sporządzonych kart do głosowania, szczególnie pod kątem, czy wszyscy 

kandydaci są na nich umieszczeni, opatruje karty pieczęcią Rady Gminy Waganiec i rozdaje je 

radnym. § 3.1. Glosowanie odbywa się na sesji poprzez wyczytywanie przez członka Komisji 

Skrutacyjnej, według listy obecności, nazwiska radnych, którzy kolejno podchodzą do urny i w 

obecności Komisji Skrutacyjnej wrzucają do niej karty do głosowania. Ust. 2. Podczas 

głosowania umożliwia się radnym tajne dokonanie wyboru kandydatów na kartach do 

głosowania. § 4. Ust. 1. Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna ustala wyniki 

głosowania i sporządza protokół. Ust. 2. Protokół podpisują osoby wchodzące w skład Komisji 

Skrutacyjnej. Ust. 3. Wyniki wyborów ogłasza Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poprzez 

odczytanie protokołu na sesji. § 5. Wybór ławnika następuje zwykłą większością głosów przy 

obecności przy najmniej połowy ustawowego składu Rady. Rozdział 2. Zasady Głosowania. § 6. 

Ust. 1. Kary do głosowania sporządzone są według jednolitej formy i zawierają odpowiednio 

treść: "Karta do głosowania w wyborach na ławnika do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie 

Kujawskim" oraz pytanie: "Czy jesteś za wyborem na ławnika?" Ust. 2. Poniżej, w kolejności 

alfabetycznej nazwisko, imię kandydata. Obok każdego nazwiska, z prawej strony w jednej linii, 

umieszcza się dwie jednakowe kratki: obok wyrazu "tak", druga obok wyrazu "nie". Ust. 3. Wzór 

karty do głosowania stanowi załącznik nr 1 do Regulaminu.  

§ 7. Ust. 1. Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie przy nazwisku każdego kandydata 

znaku "x" w kratce obok wyrazu "tak" opowiadając się w ten sposób za wyborem lub w kratce 

obok wyrazu "nie" opowiadając się w ten sposób przeciwko wyborowi tego kandydata na 

ławnika. Ust. 2. Jeżeli radny na karcie do głosowania: 1) postawi przy nazwisku kandydata znak 

"x" jednocześnie w kratce obok wyrazu "tak" jak i w kratce obok wyrazu "nie", 2) nie postawi 

przy nazwisku kandydata znaku "x" w kratce ani obok wyrazu "tak" ani obok wyrazu "nie", 3) 

wypełni kartę przy nazwisku kandydata niezgodnie z ust. 1, jego głos uważa się za ważny bez 

dokonania wyboru w obrębie tego kandydata. Ust. 3. Karty wyjęte z urny nie opieczętowane 

pieczęcią Rady Gminy Waganiec, są kartami nieważnymi. Ust. 4. Kart całkowicie przedartych 

Komisja Skrutacyjna nie bierze pod uwagę. § 8. Kandydata na ławnika uważa się za wybranego, 

jeżeli w głosowaniu uzyskał więcej głosów, znaków "x" w kratce obok wyrazu "tak" od sumy 

znaków "x" w kratce obok wyrazu "nie". § 9.1. Komisja Skrutacyjna sporządza protokół dla sądu, 

w którym określa się co najmniej: 1) liczbę radnych obecnych na sesji uprawnionych do 

głosowania, 2) imiona i nazwiska zgłoszonych kandydatów, 3) liczbę radnych, którym wydano 

karty do głosowania, 4) liczbę kart wyjętych z urny, 5) liczbę kart nieważnych, 6) kolejno, imię i 

nazwisko zgłoszonego kandydata oraz liczbę głosów ważnych: a) za wyborem kandydata na 

ławnika, b) przeciw wyborowi kandydata na ławnika,  
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c) bez dokonania wyboru; - oraz stwierdza wynik wyborów w obrębie głosowania na każdego z 

kandydatów na ławników. Ust. 2. Komisja odnotowuje w protokole wszelkie okoliczności i 

uwagi, mogące mieć wpływ na wynik głosowania oraz zastrzeżenia zgłoszone przez członków 

Komisji Skrutacyjnej odnoszące się do naruszenia procedury w trakcie głosowania, obliczania 

głosów lub sporządzania protokołu. Ust.  

3. Ustala się wzór protokołu Komisji Skrutacyjnej z przeprowadzonego głosowania, zgodnie z 

brzmieniem załącznika [niezrozumiałe] w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w 

Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 - 2027. Rozdział 3. Postanowienia końcowe. W 

sprawach nieuregulowanych odrębnie w niniejszym Regulaminie stosuje się zasady głosowania 

tajnego określone w Statucie Gminy Waganiec. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  

3) głosowanie regulaminu, 

 

Głosowano w sprawie 

- przyjęcia regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru ławników do Sądu Rejonowego 

w Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 - 2027. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Tomaszewski 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że regulamin został przyjęty. 

 

4) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz 

przyjęcia regulaminu głosowania tajnego dotyczącego wyboru ławników 

do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 - 

2027. 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 23 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie 

- podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie 

Kujawskim na kadencję 2023 - 2027. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Tomaszewski 

 

Uchwała nr 1/11/2024 w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu 

głosowania tajnego dotyczącego wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie 

Kujawskim na kadencję 2023 – 2027 - stanowi załącznik Nr 24 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

Przechodzimy do litery b 

b) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w 

Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 - 2027. 

1) zgłaszanie kandydatur, 

2) wybory (głosowanie tajne), 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Proszę Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do 

głosowania i przeprowadzenie głosowania. 5 minut przerwy.  

Wznawiam obrady po przerwie. Proszę Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie wyborów.  

 

Radny Radosław Kłonowski - Szanowna Rado, [niezrozumiałe] wyboru do Sądu Rejonowego 

w Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 - 2027. Pokażę urnę teraz, że jest pusta. 

[niezrozumiałe] Mamy przygotowane 14 kart do  głosowanie, z uwagi na to, że jeden radny 

opuścił sesję. Będziemy odczytywać kolejno nazwiska radnych. Będą podchodzić tak, jak 

ostatnio. Będziemy zamykać te karty w pół napisami do środka.  

 

Radna Angelika Przybylska - Radny Jan Bróżek. Radna Ewelina Gajdzińska. Radny Krzysztof 

Gapski. Radny Radosław Kłonowski. Radny Piotr Kordubski. Radny Arkadiusz Kujawa. Radna 

Monika Marciniak. Radny Zbigniew Marciniak. Radna Jadwiga Michalska. Radny Piotr Nowak, 

okręg Waganiec. Radny Piotr Nowak, okręg Brudnowo. Radna Angelika Przybylska. Radny 

Tomasz Wysocki. Radny Stanisław Zimecki.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję bardzo. Proszę teraz Komisję Skrutacyjną o 

przeliczenie głosów i odczytanie protokołu z wyborów.  

5 minut przerwy.  

Otwieram obrady po przerwie. Proszę Komisję Skrutacyjną o odczytanie protokołu.  
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Radny Radosław Kłonowski - Komisja Skrutacyjna [niezrozumiałe] protokół dotyczący 

wyborów ławnika do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 - 2027. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej w dniu 6 maja 2024 r dla ustalenia wyników głosowania 

tajnego w sprawie wyboru ławnika sądowego kadencja 2023 - 2027 do Sądu Rejonowego w 

Aleksandrowie Kujawskim. Komisja Skrutacyjna w składzie: Radosław Kłonowski - 

Przewodniczący Komisji, Krzysztof Gapski - członek Komisji, Angelika Przybylska członek 

Komisji stwierdza, co następuje: na 15 radnych Gminy Waganiec, obecnych jest 14 radnych, 

głosowało 14 radnych. Głosów ważnych 14. Głosów nieważnych nie było. Poszczególni 

kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów: Irena Rafińska - 14 głosów. Komisja Skrutacyjna 

stwierdza, że wybór ławnika na stąpił większością głosów przy obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu Rady. Uwagi Komisji: nie było naruszenia procedury w trakcie głosowania, 

obliczania głosów i sporządzania protokołu. Załączniki: karty do głosowania 14 sztuk. Podpisy 

Komisji: Radosław Kłonowski, Krzysztof Gapski, Angelika Przybylska. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję bardzo. Gratuluję Pani ławnik  

Irenie.[brawa]  

 

Radny Radosław Kłonowski - Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Przechodzimy do podpunktu 3. 

3) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w 

Aleksandrowie Kujawskim na kadencję 2023 – 2027. 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 25 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie 

- podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie 

Kujawskim na kadencję 2023 - 2027. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika 

Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Tomaszewski 

 

Uchwała nr 1/12/2024 w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Aleksandrowie 

Kujawskim na kadencję 2023 – 2027 - stanowi załącznik Nr 25 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została przyjęta.  

Przechodzimy do punktu 15. 
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15. Zamknięcie obrad I Sesji IX kadencji Rady Gminy Waganiec.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki Zamykam obrady I Sesji IX kadencji Rady Gminy 

Waganiec. Dziękuję bardzo. 

Zamknięcie obrad I sesji IX kadencji Rady Gminy Waganiec – godz. 15:34. 

 

Radny Senior 

Jadwiga Michalska  

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Waganiec 

Tomasz Wysocki 

 

 

 
Przygotował(a): Agnieszka Michalska 

Inspektor ds. oświaty i archiwum 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
 

 

 

 

 

 


